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Protokół  Nr  V/07 
z  sesji  Rady  Miasta  Szczecin 

odbytej  w  dniu  23  lutego  2007  r. 
w  sali  obrad  Rady  (Szczecin,  pl.  Armii  Krajowej  1) 

 
 
 
Początek obrad w dniu 23 lutego 2007 r.: 
- godz. 10.00 
Zakończenie obrad: 
- godz. 20.00 
 
 
W dniu 23 lutego 2007 r. w sesji uczestniczyło 30 radnych. Lista obecności stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Radni nieobecni: 
1. Andrzej Mickiewicz 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Prezydent Miasta i jego zastępcy – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do 

protokołu, 
- Dyrektorzy Urzędu Miejskiego – lista obecności stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu, 
- przewodniczący rad osiedlowych – lista obecności stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu, 
- dyrektorzy/kierownicy miejskich jednostek organizacyjnych - lista obecności 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu, 
- zaproszeni goście – lista obecności stanowi załącznik nr 6 do protokołu 
oraz przedstawiciele mediów i mieszkańcy miasta. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad powitał przybyłych na kolejną V zwyczajną sesję 
Rady Miasta Szczecin: radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców, przedstawicieli 
Urzędu Miejskiego, rad osiedlowych, związków zawodowych, mieszkańców miasta 
oraz przedstawicieli szczecińskich mas mediów. 

Następnie Przewodniczący obrad w oparciu o przedłoŜoną listę obecności 
stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 30 radnych, zatem obrady Rady będą 
prawomocne. Oświadczył, Ŝe w związku z tym otwiera V zwyczajną sesję Rady 
Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad powołał na sekretarza obrad Władysława Dzikowskiego – 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Szczecin – do prowadzenia listy mówców, 
przeprowadzania imiennych głosowań i innych czynności pomocniczych, 
niezbędnych do prawidłowego przebiegu posiedzenia. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad: 
 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe wpłynęły następujące wnioski 
dot. zmian do porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do 
protokołu): 
 
L. Duklanowski – w imieniu Klubu Radnych PiS zawnioskował, aby porządek obrad 
nie był zmieniany chyba, Ŝe chodzi o wnioski prezydenta związane z wycofaniem 
projektów uchwał. 
 
T. Kalina – zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 130/07 w sprawie nadania imienia Zespołowi Szkół 
Ogólnokształcących Nr 8 w Szczecinie, ul. Rydla 49. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej T. Kaliny. 
 
za - 27  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
G. Zielińska – zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 128/07 w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 
w Szczecinie, al. Wojska Polskiego 211. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej G. Zielińskiej. 
 
za - 21  przeciw - 6  wstrzym. – 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad odczytał wniosek Komisji ds. Bezpieczeństwa 
Publicznego i Samorządności o wprowadzenie do porządku obrad projektu 
uchwały nr 129/07 w sprawie zasad i trybu przeprowadzania wyborów do rad 
osiedli w Gminie Miasto Szczecin (Ordynacja wyborcza). 
 
Trwała dyskusja nad wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie ww. wniosek. 
 
za - 25  przeciw - 4  wstrzym. – 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został wprowadzony do porządku 
obrad. 
 
St. Lipiński – Skarbnik Miasta zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
projektu uchwały nr 78/07 w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w 
drodze inkasa. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Skarbnika Miasta. 
 



 3 

za – 24  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
P. Krzystek - Prezydent Miasta zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
projektów uchwał o numerach: 

- 105/07 w sprawie zamiaru likwidacji Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego dla Dzieci Niesłyszących im. Hansa Christiana 
Andersena w Szczecinie, ul. Szpitalna 15;  

- 106/07 w sprawie zamiaru likwidacji Specjalnego Ośrodka Szkolno – 
Wychowawczego dla Dzieci Słabo Słyszących im. Juliana Tuwima w 
Szczecinie, ul. Grzymińska 6;  

- 80/07 w sprawie wystąpienia przez Miasto Szczecin ze Związku Miast 
Polskich; 

- 81/07 w sprawie wyboru przedstawiciela Gminy Miasto Szczecin do 
Zgromadzenia Ogólnego pn. Związek Miast i Gmin Morskich. 

 
J. Wijas – wyraził zadowolenie z decyzji Prezydenta Miasta dotyczącej zdjęcia z 
porządku obrad projektów uchwał nr 105/07 i 106/07 oraz przypomniał, Ŝe 
Komisja Edukacji i Kultury równieŜ była przeciwna likwidacji tych dwóch ośrodków. 
 
L. Duklanowski – w imieniu klubu radnych PiS wyraził zadowolenie, Ŝe w toku 
prowadzonej debaty dot. restrukturyzacji szkół doszło do wycofania projektów 
uchwał nr 105/07 i 106/07. Uznał to za wyraz dobrej woli i dowód na to Ŝe 
prezydent wsłuchuje się w opinie mieszkańców miasta. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
105/07 
 
za - 29  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
106/07 
 
za - 28  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
80/07 
 
za - 27  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
 
Głosowanie nad wnioskiem o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
81/07 
 
za - 28  przeciw - 0  wstrzym. - 0 
 
W wyniku powyŜszego głosowania projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 
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Więcej wniosków nie zgłoszono. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad oświadczył, Ŝe po rozpatrzeniu wniosków przez 
Radę porządek obrad V zwyczajnej sesji jest następujący: 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z IV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

15.01.2007 r. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

− 84/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 49 i. M. 
Tarchalskiego w Szczecinie, ul. Skalista 24; 

− 85/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 4 im. KsiąŜąt 
Pomorskich w Szczecinie, Aleja Piastów 7; 

− 86/07 – zamiaru stopniowej likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 
21 im. I Armii Wojska Polskiego w Szczecinie, ul. Jaworowa 41; 

− 87/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 28 w Szczecinie, 
ul. Zakole 1A; 

− 88/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 25 w Szczecinie, 
ul. Królowej Jadwigi 29; 

− 89/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 72 im. 
Wojsk Obrony Powietrznej Kraju w Szczecinie, ul. St. Mikołajczyka 20; 

− 90/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 36 im. Ks. 
Bogusława X w Szczecinie, ul. Wojciechowskiego 50; 

− 91/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 38 w Szczecinie, 
ul. St. Mikołajczyka 20; 

− 92/07 – zamiaru stopniowej likwidacji VIII Liceum Profilowanego oraz 
stopniowej likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 44 w Zespole Szkół 
Budowy Okrętów w Szczecinie, ul. Willowa 2/4; 

− 93/07 – zamiaru stopniowej likwidacji IV Liceum Profilowanego w Zespole 
Szkół Nr 4 im. Armii Krajowej w Szczecinie ul. Kusocińskiego 3; 

− 94/07 – zamiaru stopniowej likwidacji X Liceum Profilowanego w Zespole 
Szkół Ogrodniczych im. Saperów Wojska Polskiego w Szczecinie, ul. 
Batalionów Chłopskich 115; 

− 95/07 – zamiaru stopniowej likwidacji I Liceum Profilowanego w Zespole 
Szkół Budowlanych im. Kazimierza Wielkiego w Szczecinie, ul. Unisławy 
32/33; 

− 96/07 – zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 5 oraz zamiaru 
stopniowej likwidacji V Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Elektryczno-Elektronicznych im. prof. M.T. Hubera w Szczecinie ul. 
Racibora 60; 

− 97/07 – zamiaru stopniowej likwidacji II Liceum Profilowanego w 
Zachodniopomorskim Centrum Edukacyjnym im. prof. H. 
Mierzejewskiego w Szczecinie, ul. HoŜa 6; 

− 98/07 – zamiaru likwidacji publicznego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych Zaocznego im. Komisji Edukacji Narodowej w Zespole Szkół 
Ogólnokształcących Nr 6 w Szczecinie, Plac Mariacki 1; 

− 99/07 – zamiaru likwidacji XIII Liceum Profilowanego, Szkoły Policealnej 
Nr 11 w Zespole Szkół Samochodowych w Szczecinie, ul. Klonowica 14; 

− 100/07 – zamiaru likwidacji IX Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Łączności w Szczecinie ul. Ku Słońcu 27/30; 
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− 101/07 – zamiaru likwidacji Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w 
Szczecinie, ul. Niemierzyńska 17a; 

− 102/07 – zamiaru likwidacji Technikum OdzieŜowego, XI Liceum 
Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 11, Gimnazjum Nr 40 i 
Sezonowego Ośrodka Dokształcania Zawodowego wchodzących w skład 
Zespołu Szkół Nr 1 w Szczecinie, ul. Romera 2; 

− 103/07 – zamiaru likwidacji Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych Nr 1 
w Szczecinie, ul. Kolumba 86-87; 

− 104/07 – zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 
17 wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego 
Nr 2 im. Czesława Piskorskiego w Szczecinie, ul. Jagiellońska 65; 

− 107/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 al. Wojska 
Polskiego 123; 

− 108/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie 
ul. Ks. Kard. S. Wyszyńskiego 6; 

− 109/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 36 ul. 
Podhalańska 5/6; 

− 111/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 47 ul. 
Tomaszowska 2a; 

− 16/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 1 w Szczecinie ul. 
GraŜyny 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno-prawnej z zakładu 
budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 17/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie al. 
Wojska Polskiego 211, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 18/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 3 w Szczecinie ul. 
Potulicka 62, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 19/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 4 w Szczecinie ul. 
Ogińskiego 9, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 20/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 5 w Szczecinie ul. 
Tomaszowska 6, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 21/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 8 w Szczecinie ul. 
RóŜowa 24, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 22/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 9 w Szczecinie ul. 
K. Napierskiego 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 
z zakładu budŜe4towego w jednostkę budŜetową; 

− 23/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 10 w Szczecinie 
ul. Wołogoska 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 24/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 11 w Szczecinie 
Osiedle Kasztanowe 54, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 25/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 13 w Szczecinie 
ul. Jodłowa 11, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 26/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 14 w Szczecinie 
ul. Bandurskiego 56, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 
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− 27/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 w Szczecinie al. 
Wojska Polskiego 123, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 28/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 18 w Szczecinie 
ul. Unisławy 15a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 29/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 20 w Szczecinie 
ul. Wieniawskiego 17, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 30/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 23 w Szczecinie 
ul. Ofiar Oświęcimia 12, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 31/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 27 w Szczecinie 
ul. H. PoboŜnego 6/8, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 32/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie 
ul. Ks. Kard. S. Wyszyńskiego 6, w celu przekształcenia formy 
organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 33/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 30 w Szczecinie 
ul. Piotra Skargi 18, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 
z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 34/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 31 w Szczecinie 
ul. Monte Cassino 17, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 35/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 32 w Szczecinie 
ul. Farna 2, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 36/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 33 w Szczecinie 
ul. P. Ściegiennego 62/65, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 37/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 35 w Szczecinie 
ul. Jaracza 5a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 38/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 36 w Szczecinie 
ul. Podhalańska 5/6, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 39/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 37 w Szczecinie 
ul. Jagiellońska 61, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 
z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 40/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 38 w Szczecinie 
ul. Włościańska 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 41/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 41 w Szczecinie 
ul. Malczewskiego 24, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 42/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 43 w Szczecinie 
ul. Emilii Gierczak 33, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 43/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 44 w Szczecinie 
ul. Ruska 16, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 
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− 44/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 45 w Szczecinie 
ul. Bol. Czwójdzińskiego 9a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 45/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 46 w Szczecinie 
ul. Zawadzkiego 128, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 46/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 47 w Szczecinie 
ul. Tomaszowska 2a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 47/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 48 w Szczecinie 
ul. 9-go Maja 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 48/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 49 w Szczecinie 
ul. Marmurowa 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 49/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 50 w Szczecinie 
ul. N. Rydzewskiej 13/15, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 50/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 51 w Szczecinie 
ul. Krzywa 59, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 51/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 52 w Szczecinie 
ul. Milczańska 44, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 52/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 53 w Szczecinie 
ul. Dunikowskiego 44, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 53/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 54 w Szczecinie 
ul. Jaracza 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 54/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 58 w Szczecinie 
ul. Benesza 26, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 55/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 59 w Szczecinie 
ul. Ks. Zofii 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 56/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 60 w Szczecinie 
ul. Romera 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 57/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 61 w Szczecinie 
ul. Maciejowicka 26, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 58/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 62 w Szczecinie 
ul. Jasna 74, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 59/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 64 w Szczecinie 
ul. Barnima 23, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 60/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 65 w Szczecinie 
ul. J. CH. Paska 34, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 
z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 
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− 61/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 66 w Szczecinie 
ul. Czesława 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 62/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 67 w Szczecinie 
ul. Cegielskiego 9, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 63/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 72 w Szczecinie 
ul. Felczaka 14, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 64/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 73 w Szczecinie 
ul. Ceglana 4, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 65/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 74 w Szczecinie 
ul. 26-go Kwietnia 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 66/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 75 w Szczecinie 
ul. Romera 11, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 67/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 77 w Szczecinie 
ul. HoŜa 9/10, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 68/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 79 w Szczecinie 
ul. Krzemienna 42a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 69/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 80 w Szczecinie 
ul. Łokietka 15/16, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 
z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 70/07 – zamiaru likwidacji Środowiskowej Placówki Edukacyjno – 
Wychowawczej Nr 1 w Szczecinie ul. Koszalińska 13, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w 
jednostkę budŜetową; 

− 71/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego 12, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w 
jednostkę budŜetową; 

− 72/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 50 w 
Szczecinie ul. Junacka 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 73/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 51 w 
Szczecinie ul. Chlebowa 4, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 74/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 58 w 
Szczecinie ul. Jaworowa 48, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 75/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 60 w 
Szczecinie ul. Zaściankowa 1, w celu przekształcenia formy organizacyjno 
– prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 76/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 77 w 
Szczecinie ul. Stołczyńska 163, w celu przekształcenia formy 
organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową; 

− 15/07 – bezprzetargowego wydzierŜawienia na okres trzydziestu lat części 
działki nr 83 z obrębu 2009, połoŜonej przy ulicy Arkońskiej z 
przeznaczeniem na budowę i prowadzenie tymczasowego azylu dla 
dzikiego ptactwa poszkodowanego losowo; 
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− 10/07 – skargi Pana Piotra Belcyra; 
− 77/07 – skargi Pani Marii Tomickiej; 
− 11/07 – przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie 

realizacji programu restrukturyzacji Szpitala Miejskiego, zgodnie z 
uchwałą Rady Miasta Nr XLII/806/05 z dnia 21 lipca 2005 r.; 

− 79/07 – wyraŜenia zgody na wzniesienie Pomnika Generała Józefa Hallera 
w Szczecinie; 

− 82/07 – zmiany Uchwały w sprawie przystąpienia jako członek załoŜyciel 
przez Gminę Miasto Szczecin do stowarzyszenia pn. „Samorządowe 
Stowarzyszenie Współpracy Regionalnej”; 

− 116/07 – ustalania kwoty dotacji przypadającej na jednego uczestnika 
zajęć w Centrum Integracji Społecznej prowadzonego przez 
Zachodniopomorskie Stowarzyszenie Rozwoju Gospodarczego – 
Szczecińskie Centrum Przedsiębiorczości w Szczecinie; 

− 83/07 – nadania imienia Gimnazjum Nr 6 w Szczecinie ul. Niemierzyńska 
17; 

− 115/07 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Załom 
Fabryka” w Szczecinie; 

− 118/07 – ustalenia wysokości stawki podstawowej za najem 
komunalnych lokali uŜytkowych; 

− 130/07 – nadania imienia Zespołowi Szkół Ogólnokształcących Nr 8 w 
Szczecinie, ul. Rydla 49; 

− 128/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie, 
al. Wojska Polskiego 211; 

− 129/07 – zasad i trybu przeprowadzania wyborów do rad osiedli w Gminie 
Miasto Szczecin (Ordynacja wyborcza). 

 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
8. Zamknięcie obrad. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, iŜ na Prezydium Rady została 
przyjęta zasada, iŜ podczas dzisiejszych obrad, kiedy omawiane będą sprawy 
dotyczące oświaty, istotne dla wszystkich mieszkańców miasta, przewidywany czas 
wystąpień został określony na ok. 5 min. 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 3 porządku obrad: 
 
3. Zatwierdzenie protokołu z IV zwyczajnej sesji Rady Miasta odbytej w dniu 

15.01.2007 r. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poinformował, Ŝe protokół był wyłoŜony do wglądu 
w Biurze Rady Miasta Szczecin. Radni mieli moŜliwość zapoznać się z jego treścią. 
Zapytał radnych, czy mają uwagi do zapisów protokolarnych. W związku z brakiem 
uwag poddał jego zatwierdzenie pod głosowanie: 
 
za – 22  przeciw – 0  wstrzym. – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania protokół został zatwierdzony. 
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Przystąpiono do rozpatrywania punktu 4 porządku obrad: 
 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Wykaz interpelacji i zapytań radnych zgłoszonych na sesji Rady Miasta oraz w 
okresie międzysesyjnym stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
M. Kopeć – złoŜył oświadczenie, Ŝe pełniąc funkcję Kuratora Oświaty i radnego Rady 
Miasta Szczecin nie będzie brał udziału w głosowaniach nad uchwałami 
oświatowymi. Do uchwał podjętych przez Radę Miasta, dotyczących zamiaru 
likwidacji placówek, odniesie się jako Kurator Oświaty. 
 
Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania punktu 5 porządku obrad: 
 
5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

84/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 49 i. M. 
Tarchalskiego w Szczecinie, ul. Skalista 24 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta stwierdził, iŜ Rada Miasta, 3 miesiące po wyborach 
staje przed jednym z największych problemów oraz ogromną odpowiedzialnością, 
poniewaŜ okoliczności zmuszają do tego, aby podejmować decyzje w sprawach 
oświatowych. Jest to jedna z najwaŜniejszych dziedzin funkcjonowania miasta, 
dotykająca najmłodszą grupę mieszkańców. Przypomniał, Ŝe wydatki oświatowe 
pochłaniają 30% wydatków budŜetu miasta. Podkreślił, Ŝe podejmowane działania 
nie mają na celu oszczędzania na oświacie, ale doprowadzenie do powstania 
najlepiej funkcjonującego modelu oświaty w mieście. Uznał, iŜ nie jest sztuką 
utrzymywanie jak największej liczby szkół. NajwaŜniejszym celem jest, aby dzieci 
miasta Szczecina mogły uczyć się w dobrych szkołach, miały dobre programy i 
osiągały jak najlepsze wyniki. Właśnie tym celom mają słuŜyć wszystkie 
przygotowane zmiany. Stwierdził, iŜ naleŜy pamiętać, Ŝe przez ostatnie parę lat w 
oświacie niewiele się wydarzyło, dlatego dzisiaj stajemy przed duŜo powaŜniejszym 
problemem, który jeŜeli da się rozwiązać w szkołach z roku na rok będzie działo się 
lepiej a dzieci będą osiągały coraz lepsze wyniki. Mając świadomość, Ŝe rozpoczęty 
proces będzie trwał uznał, Ŝe wszystkie podejmowane decyzje będą podlegały 
dalszym analizom i weryfikacji. Poinformował, Ŝe w obecnej kadencji do problemu 
restrukturyzacji trzeba będzie jeszcze powrócić. Zwracając się do radnych stwierdził, 
iŜ ma świadomość, Ŝe być moŜe przez tak krótki czas pracy w Radzie Miasta nie 
wszystkie wątpliwości radnych zostały jeszcze rozwiane, ale ma takŜe świadomość, 
Ŝe zostało bardzo wiele zrobione, aby rozpocząć proces restrukturyzacji. Podkreślił, 
Ŝe na sprawy oświaty trzeba patrzeć z punktu widzenia całego miasta tyko w tedy 
moŜna podejmować dobre i mądre decyzje, które chociaŜ będą trudne i bolesne do 
zaakceptowania. Podjęty proces restrukturyzacji prowadzi do racjonalizacji 
wydatkowania środków szkół. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, Ŝe na ostatnim posiedzeniu 
Komisji Edukacji i Kultury wyjaśniana był sprawa liczby szkół w miastach 
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wielkościowo porównywalnych do Szczecina. Wyjaśniła, iŜ miasto Szczecin ma 47 
szkół podstawowych i 45 gimnazjów. Poznań ma 73 szkoły podstawowe i 51 
gimnazjów, Kraków - 98 szkoły podstawowe i 58 gimnazjów. W Szczecinie jest w tym 
roku około 1500 dzieci mniej w szkołach podstawowych, w następnym roku szacuje 
się, Ŝe będzie o kolejne 1000 dzieci mniej. W gimnazjach liczba dzieci spadła o 354. 
Stwierdziła, iŜ ilość szkół w Szczecinie nie jest w Ŝaden sposób adekwatna do ilości 
uczniów. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
R. Zaremba – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej – stwierdziła, iŜ 
temat restrukturyzacji oświaty jest tematem trudnym wywołującym ogromne 
emocje, poniewaŜ chodzi o dzieci i młodzieŜ. Radni Klubu PO mają świadomość 
odpowiedzialności za podjęte decyzje. Zapoznali się z propozycją Pana Prezydenta i 
Pani Wiceprezydent odnoście restrukturyzacji oświaty a takŜe z argumentami 
rodziców dzieci, jak równieŜ dyrektorów szkół ze szczególnym uwzględnieniem szkół 
podlegającym restrukturyzacji. Stwierdziła, iŜ spotkania, które w tej sprawie się 
odbyły były bardzo trudne i towarzyszyły im róŜne emocje. Po ich odbyciu radni 
podzielili się swoimi uwagami z Panem Prezydentem i Panią Wiceprezydent. 
Stwierdził, iŜ wszystkie wnioski radnych zostały uwzględnione w dniu dzisiejszym 
po przez zdjęcie niektórych projektów uchwał z sesji. Stwierdziła, Ŝe radni są 
świadomi, iŜ musza podejmować decyzje, które budzą kontrowersje w tym takŜe 
rozpoczęcie procesu restrukturyzacji. Radni klubu PO mają świadomość, Ŝe 
wdroŜenie programu restrukturyzacji szkół jest niezbędne. Nie chodzi tylko o 
zamykanie szkół, ale o poprawę efektywności kształcenia. Związku z powyŜszym 
Klub Radnych PO pozytywnie opiniuje przystąpienie do procesu restrukturyzacji. 
 
J. Wijas – Przewodniczący Klubu Radnych Lewicy i Demokratów – stwierdził, Ŝe 
dzisiejsza debata ma istotne znaczenie, poniewaŜ dotyczy duŜo szerszej grupy niŜ ta, 
która zasiada w Radzie. Debata dotyczy przyszłości szczecińskich dzieci, które 
obecnie uczęszczają do szkół, ale takŜe tych, które do tych szkól dopiero pójdą. 
Uznał za zrozumiałe, Ŝe wniosek Prezydenta Miasta Szczecina o restrukturyzacji 
oświaty, nawiązujący w duŜej części do projektu przedstawianego przez Prezydenta 
Mariana Jurczyka, jest reakcją na powiększającą się proporcję zwiększania środków 
na utrzymanie bazy i administracji budynków i brakiem moŜliwości wspierania 
edukacji. Poinformował, Ŝe Klub Lid będzie wspierał kaŜdy proces, który ma na celu 
poprawę jakości szczecińskiej oświaty. Jednak przedstawiony projekt 
restrukturyzacji Klub w pewnej części ocenia krytycznie. Na samym początku miał 
on wymiar i charakter technokratyczny ignorujący to, co jest istotną wartością wielu 
placówek oświatowych, a mianowicie ich tradycje, dokonania i atmosferę. Zabrakło 
takŜe, aby w między czasie została przedstawiona argumentacja wpisująca program 
restrukturyzacji w wizję rozwoju miasta Prezydenta Miasta Piotra Krzystka. 
Stwierdził, Ŝe jako najmniejszy Klub w Radzie Miasta Klub LiD ma znikomy wpływ 
na podejmowanie decyzji, niemniej jednak złoŜył postulaty dotyczące 
zagwarantowania rodzicom posyłającym dzieci do prywatyzowanych przedszkoli, Ŝe 
nie będą ponosić większych opłat oraz zagwarantowania 100% subwencji 
ministerialnej aby obniŜyć opłaty za czesne. 
 
L. Duklanowski – Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości – 
stwierdził, Ŝe na dzisiejszej sesji radni będą podejmować bardzo waŜne decyzje 
dotyczące dzieci, rodziców i pracowników placówek oświatowych. Przedstawiony 
przez Prezydenta pakiet projektów uchwał wynika z przesłanek związanych ze 
zmianami demograficznymi oraz poprawą efektywności nauczania w szkołach 
miasta Szczecina. Członkowie Klubu PiS uczestniczyli w długotrwałej debacie, która 
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toczyła się w sprawie restrukturyzacji podczas wielu spotkań i zdają sobie sprawię, 
Ŝe proponowane zmiany niosą ze sobą określone uciąŜliwości dla uczestników tego 
procesu. Klub wyraŜa przekonanie, Ŝe podjęte przez Prezydenta starania przyniosą 
pozytywne zmiany. Poinformował, Ŝe Klub uzyskał zapewnienie od Prezydenta, Ŝe 
Szkoły Podstawowe Nr 21 i 49 po zmianach nadal pozostaną placówkami 
publicznymi. Wyraził oczekiwanie, Ŝe rozpoczęte proce restrukturyzacyjne będą 
prowadzone w sposób rzetelny. Poinformował, Ŝe z powodu pewnych wątpliwości 
Klub nie wprowadza dyscypliny w głosowaniu i generalnie popiera zaproponowane 
przez Prezydenta zmiany. 
 
W imieniu Komisji głos zabrali: 
 
P. Bartnik – Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury – stwierdził, Ŝe uchwały, 
które mają rozpocząć proces restrukturyzacji są najtrudniejszymi, jakie samorządy 
podejmują, w całej Polsce, poniewaŜ jakiekolwiek zmiany w szkołach, 
przedszkolach, w systemie oświaty dotykają ogromnej ilości ludzi i dotykają dzieci. 
PrzedłoŜone projekty, którymi radni zajmowali się przez wiele tygodni, wywoływały i 
pewnie jeszcze będą wywoływały wiele dyskusji. Na Komisji Edukacji i Kultury 
zostało przyjęte załoŜenie, Ŝe argumentacja ekonomiczna i organizacyjna 
przedłoŜona przez Prezydenta wymaga krytycznej analizy, która została dokonana 
na Komisji. Efektem tego są m.in. decyzje Prezydenta Miasta dot. wycofania 
niektórych projektów uchwał z dzisiejszej sesji. Stwierdził, iŜ Komisja starała się w 
prowadzonej debacie być rozjemcami i szukać rozwiązań kompromisowych, które 
dałyby szanse z jednej strony realizować cele przyjęte jako podstawy 
proponowanych zmian, a z drugiej strony dawały takŜe szanse, aby te zmiany były 
mniej bolesne lub w perspektywie dawały poprawę. Stwierdził, iŜ dyskusja nie 
została zakończona. W związku z tym, Ŝe w Polsce zmiany restrukturyzacyjne 
głosowane są przez Radę Miasta dwukrotnie a rozdzielone są decyzją Kuratora, 
dlatego jest czas na przeprowadzenie wnikliwej analizy przez samego kuratora a 
takŜe szansę na kontynuowanie dyskusji przynoszącej zbliŜanie stanowisk w wielu 
punktach. Pokrótce przedstawił informacje dot. decyzji o poszczególnych szkołach; 
Szkoła Podstawowa nr 21 – w tej dyskusji Prezydent Miasta zaproponował 
powstanie szkoły prowadzonej przez inny organ, ale o charakterze publiczny. 
Powoduje to, Ŝe zgodnie z obowiązującym prawem szkoła ta otrzymywałaby 100% 
dofinansowania, jakie dziecko otrzymuje w szkole podstawowej w Szczecinie oraz 
mnoŜniki, jakie otrzymują z ministerstwa oświaty dzieci niepełnosprawne, które w 
tej szkole takŜe się uczą. Na wniosek Komisji Pan Prezydent i pani Prezydent 
zaakceptowali równieŜ moŜliwość stworzenia wagi szczecińskiej dla placówek 
prowadzonych przez inne organy, ale o charakterze publicznym, w której dzieci 
chore posiadające orzeczenia medyczne nie poradniane mogłyby być dofinansowane 
„ekstra”. Sytuacja ta daje szanse prowadzenia tej szkoły przez rodziców albo bez 
czesnego albo z niewysokim czesnym na cele nie wynikające z siatki godzin. 
Szkoła Podstawowa Nr 49 – w drodze rozmów z Prezydentem Miasta ustalono, Ŝe 
społeczność lokalna otrzyma taką samą ofertę jak Szkoła Podstawowa Nr 21.  
W przypadku SP 21 i SP 49 zarówno Prezydent Miasta, Pani Prezydent jak i radni 
chcieliby zachować lokalność tych szkół. 
Szkoła Podstawowa Nr 36 – projekt dotyczy de facto przeniesienia jaj do budynku 
na Zakolu wywoływał wiele emocji. W toku przeprowadzonych spotkań pojawił się 
pomysł, Ŝe sprawą niezbędną po przyjęciu tego projektu, jest zabezpieczenie 
bezpiecznego przejazdu dzieci z osiedla Osowa a takŜe z części osiedla Arkońskiego, 
które znajduje się przy ul. Chopina. Musi to spowodować sprowadzenie osób 
zabezpieczających przejście dzieci przez jezdnie a takŜe instalację oświetlenia na 
przejściu przy ul. Bartniczej. Pojawił się takŜe pomysł przewozu dzieci autobusami. 
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Gimnazjum Nr 14 – Komisja zaproponowała doprowadzić do sytuacji gdzie 
dokładnie rozwaŜona zostanie sytuacja nauczycieli z Gimnazjum Nr 14 i 
przeniesienia wraz z klasami do budynku przy ul. Szafera, w którym niezbędne jest 
przeprowadzenie remontów poprawiających standard. 
Gimnazjum Nr 4 – pojawiający się argument dot. zbyt małej ilości dzieci w 
stosunku do zajmowanego budynku, dlatego przedłoŜona propozycja dot. 
przeniesienia do Gimnazjum Nr 21 i Gimnazjum Nr 26. W tym przypadku takŜe 
sprawa nauczycieli jak i konieczności przeprowadzenia remontów wydaje się 
kluczowa. 
Gimnazjum Nr 25 ma zostać przeniesione do Zespołu Szkół Nr 4 – przeniesienie 
dot. całej szkoły wraz z nauczycielami. 
W przypadku Gimnazjum Nr 38, Szkoły Podstawowej Nr 72, Szkoły 
Podstawowej Nr 51 i Gimnazjum Nr 27 proponowane zmiany nie budziły emocji. 
Szkoła Specjalna i Zespół Szkół Specjalnych przy ul. Kolumba budziły na tyle duŜo 
kontrowersji, Ŝe Komisja w ich przypadku nie podjęła stanowiska dając szanse na 
przeprowadzenie dalszego dialogu, który odbył się przez ostatnie dwa dni i 
poinformował, Ŝe powstał pomysł, aby na bazie szkoły specjalnej przy ul. 
Jagiellońskiej utworzyć warsztaty zajęciowe dla osób dorosłych nie podlegających 
edukacji oraz klub dla tych osób, poniewaŜ po zakończonym procesie edukacji 
wymagają te osoby dalszej pomocy. Problem nauczycieli równieŜ był omawiany. 
Pozostałe uchwały nie budziły emocji.  
W przypadku przedszkoli dyskusja trwała dłuŜej i radni uczestniczyli w negocjacji, 
co doprowadziło do sytuacji, w której kadra pedagogiczna przedszkoli ma 
zapewnioną prace przez najbliŜsze 24 miesiące, kadra administracyjna w 50%. 
JeŜeli chodzi o dofinansowanie ma ono wynosić stopniowo 90% - 80% - 75% w 
ciągu trzech lat. Osoby, które mają dzieci w tej chwili w tych przedszkolach nie będą 
ponosili większych opłat, niŜ rodzice w przedszkolach publicznych. 
 
M. Pakulski – Przewodniczący MłodzieŜowej Rady Miasta Szczecin wypowiedź 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformowała, iŜ średnia liczba dzieci w 
klasach gimnazjalnych jest taka sama jak w innych miastach, czyli 25-26 uczniów. 
Tam gdzie przyjęto jedno lub dwoje uczniów więcej, wynika z indywidualnych 
decyzji dyrektora gimnazjum, który uzasadnia to w róŜny sposób a miasto 
przyjmuje to jedynie do wiadomości. Miasto ma zadanie czuwać, aby te dysproporcje 
nie były większe, takŜe aby nie powstawały klasy np. 12 osobowe. Takie sytuacje w 
oświacie mają miejsce np. na obrzeŜach miasta Szczecina i dotyczą kilku placówek. 
JeŜeli chodzi o konflikty powstające między młodzieŜą, to tam gdzie będą miały 
miejsce zmiany, miasto jest w stanie w ramach programu adaptacyjnego stworzyć 
zabezpieczenie psychologiczne, pedagogiczne i współpracować z nauczycielami. 
Powołując się na protokół uzgodnień ze związkami zawodowymi, poinformowała, Ŝe 
tam gdzie wystąpią problemy, szczególnie ostatnie klasy otrzymają dodatkowy 
pakiet godzin dydaktycznych. Zwróciła uwagę, iŜ licea profilowane są duŜym 
problemem całej reformy szkolnictwa, poniewaŜ młodzieŜ chętniej wybiera 4-letnie 
technika. 
 
M. Świerczek – Prezes Związku Nauczycielstwa Polskiego Odział w Szczecinie – 
stwierdziła, iŜ restrukturyzacja placówek oświatowo-wychowawczch nast. 
Konieczna, w co nikt nie wątpi, ale czy musi być aŜ tak głęboka w bieŜącym roku 
szkolnym, to juŜ nie jest takie oczywiste. W bieŜącym roku kalendarzowym 
zaplanowano do restrukturyzacji ponad 22 placówki szkolne i opiekuńczo-
wychowawcze. Z mapy Szczecina mają niknąć 4 szkoły podstawowe, 6 gmnazjów, 
11 szkół ponadgimnazjalnych i 5 przedszkoli. Dlaczego chcemy restrukturyzować aŜ 
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tyle placówek? Argumenty Urzędu Miasta są dwa. Jeden z nich to niŜ 
demograficznych, choć ostatnio obserwujemy zwyŜkę urodzeń. Co będzie, jeŜeli za 
parę lat okaŜe się, Ŝe dzieci mamy więcej a szkół mniej? Czy będziemy je budować, 
czy urządzać w innych budynkach? Zwróciła uwagę, Ŝe miast Szczecin jest biedne. 
Wpływy z podatków są o 1/3 niŜsze niŜ we Wrocławiu, ale czy winę za ten stan 
rzeczy musza ponosić dzieci, rodzice i nauczyciele? – chyba nie. Przypomniała, Ŝe 
podczas poniedziałkowej debaty oświatowej prof. Zarzecki stwierdził, iŜ oświata jest 
inwestycją drugoplanową oraz jest rzeczą oczywistą, Ŝe pieniądze zainwestowane w 
rozwój dziecka zaprocentują za kilka czy kilkanaście lat. Oświacie karze się 
oszczędzać od kilku lat, tnie się etaty i to jest zrozumiałe, ale powinno być inaczej. 
Stwierdziła, iŜ naleŜałoby poprawić warunki pracy nauczyciela i warunki nauczania 
ucznia, a idzie się w odwrotnym kierunku. Na przykład moŜna by rozgęścić klasy, 
uatrakcyjnić ofertę edukacyjną na wzór Koszalina. Przypomniała, Ŝe podczas debaty 
edukacyjnej Skarbnik Miasta poinformował, Ŝe w budŜecie miasta nie ma tzw. 
rezerwy inwestycyjnej, dlatego miasto ma kłopoty z uzyskaniem pieniędzy unijnych. 
Konkludując ta informację stwierdziła, iŜ oszczędności poczynione na oświacie będą 
kołem zamachowym rozwoju gospodarczego naszego miasta. Zwracając się do 
radnych stwierdziła, Ŝe to radni zdecydują gdzie i w jakich warunkach będą 
kształciły się dzieci oraz które szkoły będą istniały na mapie oświatowej miasta a 
które z niej znikną. 
 
J. Wijas – zgłosił wniosek o udzielenie głosu Pani Agnieszce Przybylskiej 
przedstawicielowi Szczecińskiego Komitetu Obrony Dzieci. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnego Wijasa 
 
za - 22  przeciw - 1  wstrzym. - 2 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
A. Przybylska - Sekretarz Szczecińskiego Komitetu Obrony Dzieci – oskarŜyła władze 
miasta, Ŝe nieumyślnie bądź celowo wprowadziły w błąd media i radnych. Zwracając 
się do Pani Prezydent E. Masojć zapytała ile miasto ze swojego budŜetu – nie z 
subwencji – płaci rocznie na jednego ucznia w Integracyjnej Szkole Podstawowej nr 
63? Poinformowała, Ŝe wbrew temu, co wielokrotnie mówiła Pani Prezydent, miasto 
nie daje 6800 zł na ucznia ani w Szkole Podstawowej Nr 49 ani w Szkole 
Podstawowej nr 21. Mimo to dokument przygotowany przez pracownika Wydziału 
Oświaty głosi, Ŝe w Szkole Podstawowej Nr 63 na jednego ucznia dopłaca się 6.140 
zł, w Szkole Podstawowej Nr 49 - 6.230 zł a w Szkole Podstawowej nr 21 6.293 zł a 
nie jak wielokrotnie powtarzano 7.000 zł. Zwróciła uwagę, Ŝe w szkole, w której uczy 
się dziecko Pana Prezydenta (SP 56) państwo daje na jednego ucznia nie całe 2.700 
zł resztę dopłaca gmina. W Szkole Podstawowej Nr 49 państwo daje na jednego 
ucznia prawie 3.000 zł a w Szkole Podstawowej Nr 21 z klasami integracyjnymi 
państwo daje prawie 3.500 zł. Poinformowała, Ŝe w latach 2004-2006 Szkoła 
Podstawowa Nr 21 otrzymała od państwa 106.000 zł więcej a miasto obcięło dotację 
na tę szkołę o 113.000 zł. Podobna sytuacja miała miejsce w Szkole Podstawowej Nr 
49 (zestawienia przygotowane i zaprezentowane podczas wystąpienia przez Panią 
Agnieszkę Przybylską stanowią załącznik nr 11 do protokołu). Stwierdziła, Ŝe nie 
prawdziwym jest argument, Ŝe ilość dzieci w szkołach się zmniejsza, poniewaŜ „pod 
nóŜ” nie idą gimnazja, w których rzeczywiście liczba dzieci się zmniejszyła, tylko te 
których budynki zostały wyremontowane i znajdują się w atrakcyjnych miejscach. 
Zwróciła uwagę, Ŝe są szkoły, w których subwencja państwowa spadła np. w SP 56 
o 9.000 zł, natomiast w SP 21 i SP 49 ta subwencja znacznie wzrosła. Zwróciła 
uwagę, Ŝe jeŜeli miasto wymiera naleŜy przykładem takich miast jak Gdańsk, 
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Zielona Góra, Wrocław czy Poznań wprowadzać program prenatalistyczny, aby 
ludzie chcieli rodzić dzieci i w zaleceniach państwowych, dlatego mówi się o 
tworzeniu sieci przyjaznych przedszkoli publicznych a nie o ich prywatyzowaniu. 
 
Przewodniczący obrad w związku z przekroczeniem limitu czasowego poprosił A. 
Przybylską o zakończenie wystąpienia. 
 
K. Marlicz – zgłosiła wniosek o przedłuŜenie czasu wystąpienia dla Sekretarza 
Szczecińskiego Komitetu Obrony Dzieci. 
 
M. Marcinkiewicz – zgłosił wniosek przeciwny oraz zawnioskował o trzymanie się 
wcześniejszych ustaleń i ograniczanie wystąpień do 5 min. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie wniosek radnej K. Marlicz o 
przedłuŜenie wystąpienia Sekretarza Szczecińskiego Komitetu Obrony Dzieci o 
2 min. 
 
za – 15  przeciw - 6  wstrzym. - 4 
 
W wyniku powyŜszego głosowania wniosek został przyjęty. 
 
A. Przybylska – uznała, Ŝe mogą istnieć szkoły elitarne prowadzone przez inny 
podmiot niŜ gmina, nie dopuszczalne jest jednak zmuszanie do oddania w prywatne 
ręce szkoły przystosowanej dla wózków inwalidzkich, w której znalazły swoje 
miejsce dzieci z cięŜkimi schorzeniami. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – uznała, Ŝe przedstawione informacje są 
manipulacją. Podkreśliła, Ŝe Szkoła Podstawowa nr 56 zawsze miała 576 uczniów i 
22 oddziały, ponadto jest to jedna z najbardziej innowacyjnych szkół w Szczecinie i 
nie ma to Ŝadnego związku z osobą Prezydenta Miasta – np. decyzja o tym, Ŝe 
zostały uruchomione w tej szkole dodatkowe oddziały została podjęta w 2006r. 
Zwróciła uwagę, Ŝe metoda porównywania finansowego jest bezzasadna, co juŜ było 
wyjaśniane na Komisji Edukacji i Kultury. Szkoła Podstawowa Nr 56 jest połączona 
z Gimnazjum Nr 3 i ich płatności i wydatki tzw. dodatkowe oprócz wynagrodzeń są 
rozliczane, w zaleŜności od tego, jakie były uzgodnienia między dyrektorami, albo 
przez dyrektora szkoły podstawowej albo dyrektora gimnazjum. Taki układ wynika z 
faktu połączenia dwóch szkół. Podkreśliła, Ŝe budynki, o których mówiła Pani 
sekretarz A. Przybylska nie są one przeznaczone na sprzedaŜ, poniewaŜ nadal 
pozostają w zasobach gminy miasta Szczecin pozostając jej własnością. Zwróciła 
uwagę na autopoprawkę skierowaną do radnych dot. przeniesienia szkoły 
letniskowej do Szkoły Podstawowej 49 - ten wariant w dyskusji społecznej został, na 
prośbę radnych został zmieniony – szkoła powinna pozostać. W przypadku Szkoły 
Podstawowej Nr 21 cały czas mowa była o placówce niepublicznej prowadzonej 
przez inny organ. Po przeprowadzeniu wszystkich dyskusji jasny było, Ŝe szkoły w 
tych miejscach muszą pozostać i decyzją Prezydenta przeznaczono je do 
uspołecznienia a nie do sprzedaŜy – taki wariant nie był brany pod uwagę. 
 
B. Arłukowicz – uwaŜa, Ŝe Pani Prezydent nie powinna mówić, Ŝe niemoŜliwe jest 
rozdzielenie finansowe dwóch placówek mieszczących się w tym samym budynku. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – zwróciła uwagę, Ŝe w przypadku szkół 
chodzi o wspólne korzystanie np. sali gimnastycznej i biblioteki. 
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G. Kasicki – w imieniu rodziców dzieci w przedszkolach – zwrócił uwagę, Ŝe Pan 
Rady Paweł Bartnik Przewodniczący Komisji Edukacji i Kultury, w dniu dzisiejszym 
powiedział, Ŝe po negocjacjach gwarantuje wysokość czesnego w przedszkolach a 
tymczasem sam słyszał, Ŝe miasto nie gwarantuje wysokości czesnego a jedynie 
wysokość dotacji i to dla dzieci dotychczas uczęszczających do prywatyzowanych 
przedszkoli. Zwrócił uwagę, Ŝe czesne składa się z trzech elementów: jednym jest 
dotacja, drugim - opłata stała -190 zł, trzecim – opłata Ŝywieniowa – ok. 80 zł. 
NajniŜsze czesne w przedszkolach niepublicznych wynosi 500 zł i tam równieŜ jest 
przekazywana dotacja, co wynika z ustawy o systemie oświaty, nie mniejsza niŜ 
75% (ok. 260-270 zł). Zwrócił uwagę, Ŝe w przedszkolach przeznaczonych do 
prywatyzacji dotacja z miasta ma być zagwarantowana tylko dla dzieci dotychczas 
uczęszczających, pozostałe dzieci mają otrzymywać w pierwszym roku 90%, drugim 
80% a trzecim 75% dotacji. Uznał za niedopuszczalne, aby czesne w jednej placówce 
było zróŜnicowane. Zaapelował do Prezydenta Miasta o jasne określenie czy miasto 
gwarantuje niezmienioną wysokość czesnego czy jedynie niezmienioną wysokość 
dotacji i to tylko dla nielicznej grupy dzieci obecnie uczęszczających. Zwrócił uwagę, 
Ŝe w czasie prowadzonych debat nie podawane były Ŝadne argumenty 
przemawiające za likwidacją przedszkoli. W przypadku szkół mówiło się o 
spadającej liczbie uczniów, kiedy w przedszkolach przeznaczonych do prywatyzacji 
jest nadmiar dzieci. Mówi się o wzrastających kosztach utrzymania budynków, bo 
jest za mało dzieci – przedszkoli to nie dotyczy. Zwrócił uwagę, Ŝe miasto chce 
przekształcić przedszkole na Warszawie w dzielnicy gdzie jest klęska oświatowa, 
gdzie dzieci klas „0” ze Szkoły Podstawowej nr 7 wynajmują salkę na plebani u 
księdza. Poinformował, Ŝe korzystając ze stron internetowych Urzędu Miasta 
uzyskała następujące dane dot. ilości dzieci urodzonych i zameldowanych w 
Szczecinie: w 2000 r. – 3120, w 2001 r. – 3014, w 2004 r. – 3212, w 2005 r. – 3370, 
w 2005 r. – 3370, co oznacza, Ŝe nie będzie miejsc w przedszkolach publicznych dla 
wszystkich dzieci. 
 
P. Bartnik – przypomniał, Ŝe w swoim wystąpieniu mówił o czesnym dla dzieci 
obecnie uczęszczających do przedszkoli przeznaczonych do prywatyzacji. Ponadto w 
warunkach konkursu wyłaniającego podmiot prowadzący przedszkole ma być 
zapisane, Ŝe rodzice dzieci uczęszczających obecnie mają płacić czesne takie samo, 
jakie będzie obowiązywało w przedszkolach publicznych. 
 
J. Wijas – w związku z faktem, Ŝe projekt uchwały nr 84/07 ewaluował podczas 
prac Komisji i spotkań z mieszkańcami Podjuch, poprosił aby przedstawić obecny 
stan tej uchwały. 
 
E. Masojć - Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawiła propozycję autopoprawki do 
projektu uchwały nr 84/07, która stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
Wyjaśniła, Ŝe przekazanie szkoły do uspołecznienia oznacza, Ŝe szkoła zostanie 
wyłączona z zasobów szkół gminy, dla których miasto Szczecin jest organem 
prowadzącym i pozostaje w zasobach miasta Szczecina. Ponadto jest to szkoła 
publiczna i ogólnodostępna. Wyjaśniła, Ŝe to gmina decyduje o wysokości dotacji dla 
danej placówki oświatowej na mocy uchwały Rady Miasta. Droga do uspołecznienia 
jest jedna i oznacza wystartowanie w konkursie ofert, do którego mogą przystąpić 
róŜne podmioty, co będzie publicznie ogłoszone. Poinformowała, Ŝe w stosunku do 
dzieci obecnie uczęszczających do szkół będzie przekazywane 100% subwencji 
państwowej, która obecnie wynosi 3.198 zł + SOP o którym mówi rozporządzenie 
ministra dla dzieci posiadających orzeczenia i problemy ze stanem zdrowia. Zgodnie 
z wnioskiem radnych jest takŜe potrzeba rozwaŜenia szczególnych przypadków dla 
dzieci z niepełnosprawnościami sprzęŜonymi oraz dzieci, które nie zostały objęte 
zapisami rozporządzenia ministerialnego. Regulacja tych przypadków moŜliwa jest 
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po przez zmianę zapisów uchwały Rady Miasta dot. szczecińskiego standardu 
oświatowego, który gwarantuje kaŜdej szkole dofinansowanie do jednego dziecka. 
 
Rafał Kamecki - w imieniu Szkoły Podstawowej Nr 49 – wyjaśnił, iŜ Szczeciński 
Komitet Obrony Dzieci zrzesza SP 21, SP 36, SP 49, Gimnazjum Nr 4, Nr 14 i Nr 25 
Szkoły specjalne dla dzieci niedosłyszących i głuchych oraz Zespół Szkół 
Zawodowych Specjalnych Nr 1 przy ul. Kolumba. Mimo, Ŝe problemy tych szkół są 
skrajnie róŜne najboleśniejsze było to jak została przedstawiona propozycja 
restrukturyzacji szkół. W chwili, kiedy Pan Prezydent P. Korzystek obejmował swoje 
stanowisko deklarował równieŜ w mediach poprawę jakości funkcjonowania Urzędu 
Miasta. Poinformował, Ŝe Komitet kategorycznie protestuje przeciwko zmianom, 
jakie zostały narzucone. Stwierdził, Ŝe nie przedstawiono moŜliwości debaty. Szkoła 
Podstawowa Nr 49 jest wspierana przez miejscową Radę Osiedla oraz lokalną 
społeczność. Zebrano ponad 800 podpisów popierających utrzymanie szkoły w tym 
miejscu. Powołując się na spostrzeŜenia Pani Profesor Czerepaniak –Walczak, 
stwierdził, iŜ w całej dyskusji doszło do uprzedmiotowienia dziecka. Uznał, Ŝe nie 
ma sprzeciwu, co do restrukturyzacji, ale jedynie co do czasu jaki został 
wyznaczony na przemyślenie przedstawionych propozycji zmian. Stwierdził, Ŝe koszt 
utrzymania szkoły nie jest głównym problemem, poniewaŜ w Szkole Podstawowej Nr 
49 został wprowadzony program naprawczy. Rodzice nie zrzekają się 
odpowiedzialności za szkołę, ale nie są w stanie tego dokonać w ciągu kilku dni, 
chociaŜby ze względów formalnych – poniewaŜ, Ŝe jeŜeli uchwała o likwidacji nie 
zapadnie do końca tego miesiąca to zapaść juŜ nie moŜe. Zwrócił uwagę, Ŝe 
demografia nie jest wymiernym wskaźnikiem, ale to co dzieje się w danym osiedlu 
np. w Podjuchach powstają dwa osiedla – dodatkowych 700 mieszkań. Mówi się o 
poprawie jakości proponując przeniesienie dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 49 do 
Szkoły Podstawowej Nr 12 gdzie ma się uczyć 740 dzieci, ponadto jest to szkoła 
połączona z gimnazjum – a mówi się o rozdzielaniu placówek. 
 
J. Wijas – zapytał, jakiego rodzaju podmioty mogą się ubiegać o prowadzenie szkoły 
publicznej, w jaki sposób miasto będzie gwarantowało prowadzenie przez te szkoły 
funkcji publicznej – począwszy od poziomu merytorycznego a skończywszy na 
wolności światopoglądowej? Poprosił o ustosunkowanie się do przytoczonego 
argumentu dot. rozbudowy osiedli w Podjuchach oraz odniesienie się do 
nieoficjalnej informacji: czy w planach Wydziału Oświaty jest budowa szkoły w 
śydowcach? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta - wyjaśniła, Ŝe do konkursu ofert moŜe 
przystąpić osoba prywatna, stowarzyszenie, które spełniają warunki wymagane 
przez prawo. Poinformował, Ŝe szkoły publiczne i niepubliczne mają określone efekty 
kształcenia, a jak wynika z badań w Szczecinie szkoły niepubliczne mają lepsze 
wyniki od szkół publicznych. Stwierdziła, Ŝe miasto nie moŜe stawiać warunków, co 
do wolności światopoglądowej. Szkoła publiczna musi spełnić wszystkie wymogi 
związane z prawami dziecka i prawami szkoły ogólnodostępnej. Poinformował, Ŝe 
analiza rozbudowy osiedli została przeprowadzona. Przytoczyła dane z arkusza 
organizacyjnego przesłane przez dyrektora SP 49: szkoła obejmuje swoim rejonem 
196 dzieci a uczęszcza do niej 117 uczniów. Wynika z tego, Ŝe rodzice korzystają z 
moŜliwości wyboru szkoły dla swojego dziecka. 
 
A. Karut – stwierdził, Ŝe Szkoła Podstawowa Nr 49 jest takim miejscem, gdzie 
powinno się dzieci dowozić a nie likwidować szkołę. Zapytał, czy moŜliwe jest takie 
skonstruowanie umowy prawnej z przyszłym podmiotem prowadzącym, Ŝe rodzice, 
w wieloletnim terminie, nie będą zmuszani do opłat, na które nie będzie ich stać? 
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J. Wijas – zwrócił się konkretne odniesienie się do tego, jaki wpływ ma fakt 
rozbudowy osiedli w Podjuchach na przedłoŜony projekt uchwały? Uznał, Ŝe na 
wyŜszy poziom nauczania w szkołach niepublicznych mają wpływ moŜliwości 
finansowe określonej grupy rodziców a miasto myśląc o oświacie w Szczecinie musi 
pamiętać o wszystkich mieszkańcach niezaleŜnie od poziomu Ŝycia. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, Ŝe w szkole publicznej 
ogólnodostępnej czesnego być nie moŜe, a dopłaty mogą wystąpić w ramach np. 
składek Rady Rodziców. Natomiast w ramach muszą być wykonane wszystkie 
zadania związane z tym, co wykonuje szkoła publiczna prowadzona przez miasto. 
Poinformował, Ŝe informacja dot. rozwoju dzielnic została uzyskana z Biura 
Planowania Przestrzennego Miasta, z której wynika, Ŝe w tej dzielnicy wzrośnie 
liczba mieszkań, ale nie będą one wszystkie budowane jednocześnie tylko na 
przestrzeni kilku lat. Faktem jest, Ŝe obecnie trwają negocjacje z Radą Osiedla i 
radnymi z PrawobrzeŜa dot. rezerwacji miejsca przeznaczonego na prowadzenie 
usług oświatowych. Poinformowała, Ŝe przeprowadzona analiza wykazuje, Ŝe w 
przyszłym roku następuje kolejny etap zmian dot. rozdzielenia szkół podstawowych 
od gimnazjów przy zapewnieniu pełnej komunikacji. Co do przyszłości Zdrojów to są 
róŜne projekty dotyczące np. Gimnazjum Nr 23 i Zespołu Szkół Ogrodniczych. 
 
P. Bartnik – przypomniał, Ŝe przedstawiciel SP 49 stwierdził, iŜ istnieje moŜliwość 
przejęcia odpowiedzialności za tą szkołę przez społeczność lokalna, ale czas na 
dokonanie tego jest za krótki. Podczas przeprowadzonych spotkań radni wyraŜali 
pogląd, Ŝe uspołecznianie szkół powinno iść w taki kierunku, w którym lokalność 
szkół byłaby zachowana. W związku z powyŜszym zapytał czy w ciągu najbliŜszego 
1,5 miesiąca ewentualni chętni mogą liczyć na pomoc Wydziału Oświaty w analizie 
moŜliwości prowadzenia szkoły publicznej przez inny organ? PoniewaŜ prowadzenie 
szkoły nie wiąŜe się tylko z powołaniem stowarzyszenia czy napisaniem statutu, ale 
takŜe analizą finansową. Zapytał równieŜ, jakie warunki umowy miasto chciałoby 
opisać w konkursie? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – zadeklarowała pomoc w obydwu 
obszarach zarówno związanych z organizacją jak i finansami. Wyjaśniła, Ŝe w 
projekcie podany jest skład komisji, która będzie analizowała oferty konkursowe, i 
wśród nich wymieniony jest reprezentant rady rodziców i rady pedagogicznej. 
RównieŜ radni mogą być uczestnikami konkursu – propozycja mówi o 3 radnych. 
Reprezentanci Prezydenta miasta występują w mniejszości, bo jest tylko dwóch 
urzędników. W trakcie debaty wpłynęło takŜe stanowisko związków zawodowych, o 
czym byli informowani radni podczas Komisji Edukacji i Kultury, by w komisji 
znalazł się takŜe przedstawiciel związków, ale trudno do tego się w tej chwili 
ustosunkowywać. 
 
R. Zaremba – poprosiła mecenasa o wyjaśnienie zapisu zaproponowanego w 
autopoprawce do projektu uchwały nr 84/7 w brzmieniu: „Wyłączenie 
nieruchomości z zasobów oświatowych gminy Miasta Szczecin i przekazanie do 
uspołecznienia.” 
 
Mecenas z Wydziału Oświaty – wyjaśniła, iŜ zapis ten oznacza, Ŝe nieruchomości te 
nie będą juŜ zarządzane przez Wydział Oświaty, ale nadal pozostaną 
nieruchomościami komunalnymi, czyli nie przestaną być własnością miasta. 
Przekazanie do uspołecznienia oznacza, Ŝe nieruchomości te zostaną przekazane w 
dzierŜawę lub uŜyczenie w zaleŜności od sytuacji. 
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E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, iŜ projekt zakłada jeszcze 
jedno zabezpieczenie. OtóŜ gmina Miasto Szczecin w pierwszej części uspołeczniania 
zakłada 3 letni okres po zakończeniu, którego działalność podmiotu podlegać będzie 
ocenie. 
 
R. Zaremba – zapytała, czy budynek moŜe być równieŜ wystawiony na sprzedaŜ np. 
w ramach przetargu? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta - wyjaśniła, Ŝe budynki te nie mogą być 
wystawione na sprzedaŜ. Odpowiadając na pytanie radnego A. Szałabawki 
potwierdziła, Ŝe w przypadku Szkoły Podstawowej Nr 49 miasto dopłaca do 
przekazywanej subwencji 3.354,99 zł do kaŜdego ucznia.  
 
P. Juras – zapytał, czy gdyby była wola rodziców, aby prowadzić daną placówkę i 
zorganizowanie się np. w formie stowarzyszenia, to jakie są moŜliwości 
wystartowania w konkursie skoro wiadomo, jak długa jest procedura do czasu 
uzyskania wpisu do rejestru przez stowarzyszenie? 
 
T. Hinc – zapytał, czy stowarzyszenie będące w organizacji moŜe startować w 
konkursie? 
 
A. Karut – zawnioskował o jednoznaczne zapisanie w projekcie, Ŝe chodzi w 
przypadku tej szkoły o przekształcenie na podmiot publiczny nie komunalny. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniając radnemu A. Karutowi 
poinformowała, Ŝe nie ma moŜliwości przekształcenia tej placówki. Najpierw musi 
nastąpić jej likwidacja. 
 
P. Bartnik – w imieniu Klubu Radnych PO poprosił o 10 minut przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 10 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
P. Krzystek – Prezydent Miasta - zadeklarował pomoc Urzędu Miasta przy 
powoływaniu stowarzyszeń organizowanych przez rodziców w zakresie 
organizacyjnym i dokonywania obliczeń finansowych. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 84/07 z autopoprawką 
 
za – 22  przeciw - 2  wstrzym. – 4 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 49 im. Tarchalskiego w Szczecinie, ul. 
Skalista 24. Uchwała Nr V/35/07 stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

85/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 4 im. KsiąŜąt 
Pomorskich w Szczecinie, Aleja Piastów 7 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 14 do protokołu. 
 
A. Karut – wyjaśnił, iŜ ta szkoła, jest dla wielu dzieci jest drugim domem, którego 
tak naprawdę nigdy nie miały. Przytoczył trzy przypadki uczniów, którzy chodzą do 
tej szkoły i których teraz chce się przenieść do innej szkoły, w której występują 
przypadki brutalności zantagonizowanej. Konsekwencje tego mogą być 
nieobliczalne. Poprosił o rozwaŜenie społecznych konsekwencji podejmowanych 
decyzji i nie likwidowanie Gimnazjum Nr 4. 
 
Reprezentantka Gimnazjum Nr 4 – stwierdziła, Ŝe 3 miesiące czasu, aby rzetelnie 
zapoznać się sytuacją oświatową w mieście, jest to o wiele za mało. Gimnazjum Nr 4 
działa w środowisku zagroŜonym patologiami. Przewodniczący P. Bartnik, 
powiedział, Ŝe głównym powodem proponowanej likwidacji jest spadająca liczba 
uczniów, a tak naprawdę powodem jest budynek, który chce się przeznaczyć na 
działalność Pałacu MłodzieŜy. Stwierdziła, Ŝe nikt nie rozmawiał z nauczycielami, 
którzy przygotowali program naprawczy dla szkoły, oznacza to, Ŝe decyzja o 
likwidacji zapadła juŜ dawno. Podkreśliła, Ŝe praca w tej szkole jest związana z 
cięŜką pracą wychowawczą nauczycieli na granicy resocjalizacji. Na dzień dzisiejszy 
nie wielu nauczycieli ma ofertę pracy w Gimnazjum Nr 21, co oznacza, Ŝe uczniowie 
przechodzący z Gimnazjum Nr 4 będą znali niewielu nauczycieli. Wróciła uwagę, Ŝe 
młodzieŜ z tych dwóch szkół są to środowiska ze sobą konkurujące i kto weźmie na 
siebie odpowiedzialność za to co moŜe się stać. Zwróciła uwagę, Ŝe nie duŜa liczba 
uczniów w szkole pomagała w prowadzeniu zajęć resocjalizacyjnych, na co są 
dowody. Po przeniesieniu do nowej szkoły, Ŝaden psycholog ani wychowawca nie 
będzie w stanie zapoznać się z sytuacją tych uczniów w krótkim czasie. Dlatego 
uczniowie są Gimnazjum Nr 4 skazani są na poraŜkę. 
 
A. Zaucha – Przewodniczący Rady Osiedla – przekazał swoje spostrzeŜenia dot. 
spotkania z udziałem młodzieŜy z Gimnazjum Nr 4 oraz zapytał, co stanie się z 
nowym sztandarem szkoły, której dopiero co nadano imię? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – podkreśliła, Ŝe szkoły objęte 
restrukturyzacją muszą mieć zapewnioną opiekę pedagogiczna i psychologiczną 
oraz zostać objęte programem adaptacyjnym po przez wspomaganie poradni. 
Poinformowała, Ŝe jeŜeli ze szkoły przenoszone są całe klasy w raz z nimi do nowej 
szkoły przechodzi wychowawca. 
 
W. Dąbrowski – twierdzi, Ŝe miasto musi wysyłać do społeczeństwa czytelne sygnały 
i wyraził nadzieję, Ŝe w przyszłości sytuacje tj. nadawanie imienia czy przekazywanie 
pieniędzy na remonty przed planowaną likwidacją, nie będą miały miejsca. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 85/07 
 
za – 22  przeciw - 3  wstrzym. – 3 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 4 im. KsiąŜąt Pomorskich w Szczecinie, Aleja 
Piastów 7. Uchwała Nr V/36/07 stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

86/07 – zamiaru stopniowej likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 21 
im. I Armii Wojska Polskiego w Szczecinie, ul. Jaworowa 41 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 16 do protokołu. Autopoprawka do projektu stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu. 
 
Z. Szyroki – w przypadku przyjęcia przez radnych tego projektu uchwały zwrócił, się 
o dokonanie identycznego zapisu jak w przypadku Szkoły Podstawowej Nr 49. 
Skierował zarzut, iŜ nie została rozpatrzona przez Urząd Miasta sprawa 
bezpiecznego dotarcia dzieci z osiedla Głębokiego do Szkoły Podstawowej nr 45. 
Stwierdził, Ŝe wszystkie wyliczenia dot. szkół przekazywane radnym są 
nieprawdziwe i dodatkowo bardzo nieczytelne. 
 
E. Masojć – poinformowała, Ŝe do niejasności powstałe w przedłoŜonych radnym 
tabelach zostaną wyjaśnione osobnym pismem.  
 
A. Laskowska – Przedstawicielka Szkoły Podstawowej Nr 21 – stwierdziła, Ŝe do SP 
21 chodzą dzieci, których inne szkoły nie chciały przyjąć, poniewaŜ są to bardzo 
wymagający uczniowie i rodzice mieli pretensje, Ŝe poświęca się im więcej czasu niŜ 
innym uczniom. Zwróciła uwagę, Ŝe niejednokrotnie Kuratorium kierowało chore 
dzieci do SP 21 twierdząc, Ŝe będzie to dla nich najlepsze szkoła. W szkole tej dzieci 
czują się bezpieczne i akceptowane. Prowadzona jest z nimi taka terapia, aby mogły 
się rozwijać w integracyjnym środowisku. Przypomniała, Ŝe Prezydent P. Korzystek 
na spotkaniu przedwyborczym obiecał mieszkańcom Głębokiego, ze horror związany 
ze szkołą juŜ się skończył. Tymczasem dzisiaj mamy do czynienia z jego trzecia 
odsłoną, dlatego mieszkańcy nie wierzą juŜ w Ŝadne obietnice, poniewaŜ okazują się 
one być bez pokrycia. Poinformowała, Ŝe wśród uczniów SP 21 45% stanowią dzieci 
z orzeczeniami lub chore bez orzeczeń. Stwierdziła, Ŝe uspołecznienie jest najgorszą 
rzeczą, jaka moŜe spotkać ta szkołę. To na gminie spoczywa ustawowy obowiązek 
prowadzenia małych integracyjnych szkół i szkół z oddziałami integracyjnymi. 
Poinformowała, Ŝe większość szkół, które zostały uspołecznione juŜ nie istnieje, więc 
jaka jest gwarancja, Ŝe przetrwa SP 21, dlatego rodzice kategorycznie sprzeciwiają 
się uspołecznieniu tej placówki. Stwierdziła, Ŝe w przypadku uspołecznienia tej 
szkoły jej kadra pedagogiczna na pewno tam nie pozostanie, a są to wysoko 
wykwalifikowani specjaliści. Na ich miejsce natomiast przyjdą młodzi 
niedoświadczeni i przez to tańsi nauczyciele. Uznała, Ŝe propozycja moŜliwości 
przejęcia szkoły przez rodziców jest niemoŜliwa do realizacji, poniewaŜ aby to zrobić 
trzeba wygrać konkurs. Radni dostali miesiąc czasu na zapoznanie z całym 
materiałem. W tak krótkim czasie nie jest moŜliwe wypracowanie kompromisu, 
który satysfakcjonowałby obie strony. Rodzice chcą, aby SP 21 była szkołą 
integracyjną prowadzoną przez gminę. Determinacja, z jaką rodzice walczą o 
utrzymanie tej szkoły świadczy o tym, Ŝe ta forma organizacji jest odpowiednia. 
Podkreśliła, Ŝe tylko rodzice wiedzą, co dla ich dzieci jest dobre. Zwróciła uwagę, Ŝe 
w związku z obszernością materiału, jaki otrzymują radni, cała wiedza pochodzi z 
przekazów ustnych, bo nikt nie ma czasu, aby to analizować. Nikt takŜe nie 
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rozmawiał z dziećmi i pedagogami w szkołach przeznaczonych do likwidacji. 
Radnych obowiązuje takŜe kodeks etyki, dlatego zwracając się do radnych 
stwierdziła, Ŝe jeŜeli w swoich sumieniach radni są pewni, Ŝe decyzje które podejmą 
będą optymalnie, to niech głosują. Poinformowała takŜe, Ŝe zostały wykonane 
telefony do szkól integracyjnych i okazało się, Ŝe nie ma w nich miejsca dla dzieci z 
SP 21. 
 
P. Juras – zapytał o koszt utrzymania jednego ucznia w SP 21. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, Ŝe najwyŜszy koszt 
utrzymania ucznia w szkołach wynosi około 6.800 zł. W Szkole Podstawowej Nr 21 
w roku ubiegłym koszt ten wynosił ok. 6.300 zł. Średni uczeń w naszym mieście 
kosztuje około 4 300 zł. 
 
K. Marlicz – zapytała jak ma być rozwiązana kwestia dowozu dzieci do szkoły na 
Benesza? 
 
L. Rogaś – p.o. Dyrektor Wydziału Oświaty poinformowała, Ŝe rozwaŜane jest 
zakupienie usługi polegającej na dowoŜeniu dzieci specjalnym autobusem. Koszt 
takiego dowozu wyniósłby 1642 złote miesięcznie. 
 
P. Kęsik – zapytał jaka jest najniŜsza stawka, którą miasto dopłaca do ucznia. 
 
J. Wijas – poprosił o podanie trzech szkół, które otrzymują najniŜszą dopłatę. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poprosił o zabranie głosu Artura Szałabawkę – 
radnego PiS-u. 
 
A. Szałabawka – stwierdził, Ŝe pytanie jest podobne do pytań kolegów z klubu LiD. 
Zapytał czy zgadza się ta tabelka, którą ciągle ma przed sobą, Ŝe poza subwencją 
oświatową, która łącznie na jednego ucznia wyniosła 3.433 miasto dofinansowało w 
2006 roku kaŜdego ucznia sumą 2.859. Bo ciągle słychać te sprzeczności. Czy to 
jest na pewno ta liczba? 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do Pani 
Prezydent. 
 
Pytań nie było. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta poinformowała, Ŝe dane, które radni 
otrzymali dotyczą poszczególnych lat. Taka była prośba radnych i taka była prośba 
rodziców, Ŝeby rozliczyć kaŜdą szkołę. Te które wchodzą w skład zmian 
restrukturyzacyjnych i te dane, które wszyscy mają są danymi poprawnymi. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad poprosił radną Marlicz o zabranie głosu. 
 
A. Przybylska - Sekretarz Szczecińskiego Komitetu Obrony Dzieci – zapytała ile 
Miasto daje na dziecko w SP 21 na miesiąc. Miasto ... 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad zwrócił uwagę Pani Przybylskiej, iŜ dezorganizuje 
pracę Rady. Następnie poprosił o zabranie głosu radnego Grodzkiwgo. 
 
T. Grodzki – zapytał Panią Przybylską czy jest mieszkanką Szczecina? 
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A. Przybylska – poinformowała, Ŝe mąŜ jest zameldowany w Szczecinie. W Szczecinie 
pracuje i płaci podatki. 
 
T. Grodzki – zapytał jeszcze raz gdzie mieszka Pani Przybylska? 
 
Z sali było słychać okrzyki. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
Ł. Galczewski – wystąpił w obronie SP 21. 
 
Trwała dyskusja na temat finansowania szkól w Szczecinie. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 86/07 z autopoprawką 
 
za – 18  przeciw - 3  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 21 im. I Armii Wojska Polskiego w 
Szczecinie, ul. Jaworowa 41. Uchwała Nr V/37/07 stanowi załącznik nr 18 do 
protokołu. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 15.00. 
 
Po przerwie: 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

87/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 28 w Szczecinie, ul. 
Zakole 1A 

 
P. Bartnik – zgłosił wniosek, aby ten projekt uchwały rozpatrywany był wspólnie z 
projektem uchwały nr 90/07 w sprawie zamiaru likwidacji publicznej Szkoły 
Podstawowej Nr 36 im. Ks. Bogusława X w Szczecinie, ul. Wojciechowskiego 50, 
poniewaŜ jedna bez drugiej nie ma sensu. 
 
Prezentacji projektów uchwał nr 87/07 i 90/07 w imieniu Prezydenta Miasta 
dokonała ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały nr 87/07 
stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 
Przedstawicielka Rady Rodziców Szkoły Podstawowej nr 36 – zwróciła uwagę, Ŝe po 
likwidacji szkoły na osiedlu Głębokim SP 36 jest jedyną szkołą w tej części miasta. 
Po przeniesieniu SP 36 do SP 68 nastąpi ogromna zmiana, poniewaŜ dzieci ze szkoły 
tzw. „bezpiecznej” zostaną przeniesione do szkoły liczącej ok. 750 uczniów. Być 
moŜe nie pogorszy się jakość nauczania, ale na pewno procesy wychowawcze. 
Zwróciła uwagę, Ŝe SP 36 ma małą salę gimnastyczną przystosowaną raczej dla 
dzieci szkoły podstawowej. Zaproponowała rozwaŜenie moŜliwości funkcjonowania 
przy ul. Wojciechowskiego 50 Zespołu Szkół. Skierowała pytanie do radnych i 
Kuratora M. Kopeć czy jedyną moŜliwością, aby wykształcić dobrze dziecko w 
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bezpiecznej i niewielkiej liczebnie szkole, będzie zapisanie dziecka do szkoły 
prywatnej? 
 
M. Kopeć – ustosunkowując się do pytania wyjaśnił, iŜ najlepsze wyniki w 
województwie ma szkoła katolicka i szkoły podstawowe niepubliczne, ale trudno 
wyjaśnić z czego to wynika. Natomiast najlepsze gimnazja i licea SA szkołami 
publicznymi. 
 
Henryk Benaś – zaapelował o wychowanie patriotyczne dzieci i młodzieŜy. 
 
J. Wijas – zapytał, czy w przypadku Szkoły Podstawowej nr 36 kwestia prowadzenia 
zajęć na dwie zmiany w jakiś szczególny sposób wyróŜnia te szkołę? Poprosił, aby do 
tego pytania ustosunkowała się Pani Prezydent E. Masojć. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta Szczecin – poinformowała, Ŝe w Szkole 
Podstawowej nr 36 klasy „0” pracują na jedną zmianę, klasy 1-3 na dwie zamiany i 
4-6 na jedną. Z pośród wszystkich przedstawianych szkół w tym roku rzeczywiście 
szkoła ta pracuje w systemie dwuzmianowym 
 
J. Wijas – uznał, Ŝe w przypadku tej szkoły nie jest to Ŝaden wyróŜnik, poniewaŜ 
inna szkoły w mieście pracują w ten sposób. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 87/07 
 
za – 22  przeciw - 1  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 28 w Szczecinie, ul. Zakole 1A. Uchwała Nr 
V/38/07 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

90/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 36 im. Ks. 
Bogusława X w Szczecinie, ul. Wojciechowskiego 50 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 90/07 
 
za – 21  przeciw - 1  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 36 im. Ks. Bogusława X w Szczecinie, 
ul. Wojciechowskiego 50. Uchwała Nr V/39/07 stanowi załącznik nr 22 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

88/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 25 w Szczecinie, ul. 
Królowej Jadwigi 29 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta Szczecin. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 23 do protokołu. Autopoprawka do projektu uchwały stanowi załącznik 
nr 24 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
P. Kęsik – poinformował, Ŝe w poprzedniej kadencji omawiana była bardzo szeroko 
sprawa likwidacji Szkoły Podstawowej Nr 54, im. Króla Maciusia. Budynek tej 
szkoły stoi na przeszkodzie bardzo powaŜnego projektu, jakim jest rewitalizacja 
kwartału 22. SłuŜby SCR przekonywał, iŜ budynek w którym znajduje się szkoła 
moŜe nadal istnieć, jednak prowadzenie w nim szkoły jest niemoŜliwe. Zapytał czy 
przewidywana jest likwidacja Szkoły Podstawowej nr 54 i przeniesienie dzieci do 
Szkoły Podstawowej nr 65 przy ul. Królowej Jadwigi? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta Szczecin – przyznała, Ŝe taki wariant jest 
rzeczywiście rozwaŜany na przyszłe lata restrukturyzacji. 
 
M. Byczkowski – przedstawiciel Rady Rodziców Gimnazjum Nr 25 – treść 
wypowiedzi stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 88/07 z autopoprawką 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 25 w Szczecinie, ul. Królowej Jadwigi 29. 
Uchwała Nr V/40/07 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

89/07 – zamiaru likwidacji publicznej Szkoły Podstawowej Nr 72 im. Wojsk 
Obrony Powietrznej Kraju w Szczecinie, ul. St. Mikołajczyka 20 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 89/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
publicznej Szkoły Podstawowej Nr 72 im. Wojsk Obrony Powietrznej Kraju w 
Szczecinie, ul. St. Mikołajczyka 20. Uchwała Nr V/41/07 stanowi załącznik nr 28 
do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
91/07 – zamiaru likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 38 w Szczecinie, ul. St. 

Mikołajczyka 20 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 91/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
publicznego Gimnazjum Nr 38 w Szczecinie, ul. St. Mikołajczyka 20. Uchwała Nr 
V/42/07 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

92/07 – zamiaru stopniowej likwidacji VIII Liceum Profilowanego oraz 
stopniowej likwidacji publicznego Gimnazjum Nr 44 w Zespole Szkół Budowy 

Okrętów w Szczecinie, ul. Willowa 2/4 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 92/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji VIII Liceum Profilowanego oraz stopniowej likwidacji publicznego 
Gimnazjum Nr 44 w Zespole Szkół Budowy Okrętów w Szczecinie, ul. Willowa 2/4. 
Uchwała Nr V/43/07 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

93/07 – zamiaru stopniowej likwidacji IV Liceum Profilowanego w Zespole 
Szkół Nr 4 im. Armii Krajowej w Szczecinie ul. Kusocińskiego 3 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 93/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji IV Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Nr 4 im. Armii Krajowej w 
Szczecinie ul. Kusocińskiego 3. Uchwała Nr V/44/07 stanowi załącznik nr 34 do 
protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

94/07 – zamiaru stopniowej likwidacji X Liceum Profilowanego w Zespole 
Szkół Ogrodniczych im. Saperów Wojska Polskiego w Szczecinie, ul. 

Batalionów Chłopskich 115 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 94/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji X Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Ogrodniczych im. Saperów 
Wojska Polskiego w Szczecinie, ul. Batalionów Chłopskich 115. Uchwała Nr 
V/45/07 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
95/07 – zamiaru stopniowej likwidacji I Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 

Budowlanych im. Kazimierza Wielkiego w Szczecinie, ul. Unisławy 32/33 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 95/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji I Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Budowlanych im. Kazimierza 
Wielkiego w Szczecinie, ul. Unisławy 32/33. Uchwała Nr V/46/07 stanowi załącznik 
nr 38 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

96/07 – zamiaru likwidacji Szkoły Policealnej Nr 5 oraz zamiaru stopniowej 
likwidacji V Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Elektryczno-

Elektronicznych im. prof. M.T. Hubera w Szczecinie ul. Racibora 60 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 96/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Szkoły Policealnej Nr 5 oraz zamiaru stopniowej likwidacji V Liceum Profilowanego 
w Zespole Szkół Elektryczno-Elektronicznych im. prof. M.T. Hubera w Szczecinie ul. 
Racibora 60. Uchwała Nr V/47/07 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

97/07 – zamiaru stopniowej likwidacji II Liceum Profilowanego w 
Zachodniopomorskim Centrum Edukacyjnym im. prof. H. Mierzejewskiego w 

Szczecinie, ul. HoŜa 6 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 97/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru stopniowej 
likwidacji II Liceum Profilowanego w Zachodniopomorskim Centrum Edukacyjnym 
im. prof. H. Mierzejewskiego w Szczecinie, ul. HoŜa 6. Uchwała Nr V/48/07 stanowi 
załącznik nr 42 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

98/07 – zamiaru likwidacji publicznego Liceum Ogólnokształcącego dla 
Dorosłych Zaocznego im. Komisji Edukacji Narodowej w Zespole Szkół 

Ogólnokształcących Nr 6 w Szczecinie, Plac Mariacki 1 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 98/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
publicznego Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych Zaocznego im. Komisji 
Edukacji Narodowej w Zespole Szkół Ogólnokształcących Nr 6 w Szczecinie, Plac 
Mariacki 1. Uchwała Nr V/49/07 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

99/07 – zamiaru likwidacji XIII Liceum Profilowanego, Szkoły Policealnej Nr 
11 w Zespole Szkół Samochodowych w Szczecinie, ul. Klonowica 14 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 99/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
XIII Liceum Profilowanego, Szkoły Policealnej Nr 11 w Zespole Szkół 



 29

Samochodowych w Szczecinie, ul. Klonowica 14. Uchwała Nr V/50/07 stanowi 
załącznik nr 46 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

100/07 – zamiaru likwidacji IX Liceum Profilowanego w Zespole Szkół 
Łączności w Szczecinie ul. Ku Słońcu 27/30 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 100/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji IX 
Liceum Profilowanego w Zespole Szkół Łączności w Szczecinie ul. Ku Słońcu 27/30. 
Uchwała Nr V/51/07 stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
101/07 – zamiaru likwidacji Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Szczecinie, ul. 

Niemierzyńska 17a 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 101/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Szczecinie, ul. Niemierzyńska 17a. Uchwała Nr 
V/52/07 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

102/07 – zamiaru likwidacji Technikum OdzieŜowego, XI Liceum 
Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej Nr 11, Gimnazjum Nr 40 i 

Sezonowego Ośrodka Dokształcania Zawodowego wchodzących w skład Zespołu 
Szkół Nr 1 w Szczecinie, ul. Romera 2 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 102/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Technikum OdzieŜowego, XI Liceum Profilowanego, Zasadniczej Szkoły Zawodowej 



 30

Nr 11, Gimnazjum Nr 40 i Sezonowego Ośrodka Dokształcania Zawodowego 
wchodzących w skład Zespołu Szkół Nr 1 w Szczecinie, ul. Romera 2. Uchwała Nr 
V/53/07 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, Ŝe w kontekście tej uchwały 
sprawą zainteresowane są osoby związane z Gimnazjum Nr 14, poniewaŜ wiąŜe się 
to z jego przeniesieniem. 
 
P. Bartnik – zwrócił uwagę, Ŝe przyjęcie projektu uchwały nr 102/07 niesie ze sobą 
powstanie miejsca na organizację gimnazjum w budynku przy ul. Romera 2 i 
decyzją juŜ nie Rady Miasta ma zostać tam przeniesione Gimnazjum Nr 14. 
 
Przedstawiciel Rady Rodziców Gimnazjum Nr 14 – stwierdził, Ŝe zmiana lokalizacji 
Gimnazjum Nr 14 stanowi nie o jego likwidacji, ale jego stopniowym wyniszczaniu. 
W czasie licznych spotkań, w których uczestniczył, rodzice spotykali się z 
przejawami arogancji ze strony urzędników jak i przedstawicieli władz 
samorządowych w tym i radnych. Uznał, za niedopuszczalne, Ŝe o przyszłości 
Gimnazjum Nr 14 rodzice i uczniowie dowiadywali się z doniesień mediów. Za 
przejaw arogancji uznał takŜe nieprofesjonalne przygotowanie planu 
restrukturyzacji, któremu zostało wytknięte wiele błędów. Prowadzenie polemiki dot. 
restrukturyzacji na łamach mediów doprowadzono do skonfliktowania co najmniej 3 
szkół, konflikt taki toczy się pomiędzy uczniami, rodzicami i nauczycielami ze 
Szkoły Podstawowej Nr 45 a Gimnazjum Nr 14 a takŜe pomiędzy młodzieŜą z 
Zespołu Szkół a Gimnazjum Nr 14. Skrytykował, takŜe zachowanie radnych podczas 
wypowiedzi przedstawicieli rodziców z poszczególnych placówek oświatowych i 
uznał, Ŝe cele polityczne zostały juŜ ustalone w klubach politycznych a głosowanie 
jest tylko formalnością. Zwracając się do Prezydent E. Masojć przypomniał, Ŝe na 
wszystkich spotkaniach zapewniano rodziców, Ŝe struktura Gimnazjum Nr 14 
zostanie zachowana, a w chwili obecnej mówi się, Ŝe kompromis jest moŜliwy, ale w 
momencie kiedy zostanie rozwiązany problem nauczycieli przenoszonych z 
gimnazjum do gimnazjum. Uznał, Ŝe swoimi decyzjami Rada Miasta spowodowała, 
Ŝe rozpocznie się rozstrzyganie spraw szkół w sądach. Poinformował, Ŝe na Ŝądanie 
Szkoła Podstawowa nr 45 przedstawiała argumenty mówiące o konieczności 
rozdzielenia gimnazjum od szkoły podstawowej. Skierowany został takŜe list do 
Prezydenta Miasta od Rodziców dzieci ze Szkoły Podstawowej Nr 45, którego treść 
nie jest znana członkom Rady Rodziców tejŜe szkoły. Przyznał, iŜ płaszczyzna 
porozumienia zawsze istnieje, ale Ŝadne z przytaczanych argumentów nie były brane 
pod uwagę. Poinformował, Ŝe w przyszłym tygodniu zostanie wystosowane pismo do 
Prezydenta Miasta o przedstawienie pisemnych gwarancji, Ŝe w przypadku 
przeniesienia Gimnazjum nr 14 do obiektu przy ul. Romera i rozpoczęcia 
działalności Zespołu Szkół Ogólnokształcących od 1 września 2007r., zostanie 
zapewnione nauczanie na poziomie, jakie było prowadzone w obiekcie przy ul. 
Benesza począwszy od warunków lokalowych, przeniesienia wszystkich 
pracowników Gimnazjum nr 14 a takŜe stanu boiska sportowego oraz warunków 
bezpieczeństwa dzieci. 
 
P. Bartnik – wyjaśni, iŜ w swojej wypowiedzi na początku sesji miał na myśli 
kompromis dot. dalszych losów kadry pedagogicznej, wychowawców klas a takŜe 
dyrektora placówki. Wprawdzie przedmiotem projektu uchwały nie jest sprawa 
Gimnazjum nr 14 jednak poprosił, aby Pani Prezydent E. Masojć powtórzyła 
deklarację, Ŝe odbędzie się spotkanie w sprawie realizacji potrzeb tj. dostosowanie i 
remont budynku a takŜe stanu boiska. 
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E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformowała, iŜ odbędzie się cykl 
spotkań z rodzicami dzieci, które dotkną zmiany związane z restrukturyzacją, aby 
ustalić tryb postępowania oraz warunki. Będą one negocjowane w poszczególnych 
jednostkach. Informacja dot. terminu i miejsca spotkań zostanie przekazana pod 
koniec przyszłego tygodnia. 
 
A. Karut – uznał, iŜ plan restrukturyzacji omawianej szkoły podstawowej i 
gimnazjum jest najbardziej optymalny w sytuacji gdzie te dzieci spotykają się tyko 
na stołówce i sali gimnastycznej. Zapytał, jakie są plany w stosunku do budynku po 
Gimnazjum Nr 14? 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, iŜ jeŜeli następuje zmiana w 
sieci szkół miasto jest zobowiązane do zmiany zasięgu rejonu i tak w przypadku 
Szkoły Podstawowej Nr 45 rejon zostanie powiększony o całe Głębokie i stan 
wykorzystania budynku nie będzie gorszy.  
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

103/07 – zamiaru likwidacji Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych Nr 1 w 
Szczecinie, ul. Kolumba 86-87 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta Szczecin. Poinformowała o 
negocjacjach, jakie odbyły się jeszcze w dniu dzisiejszym. Projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 53 do protokołu. 
 
B. Połom-Malinowska – Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych Nr 1 – 
poinformowała, Ŝe po rozmowach, jakie zostały przeprowadzone z udziałem Pana 
Prezydenta, Pani Prezydent E. Masojć i Rady Rodziców i po przedstawionych tam 
warunkach jest w stanie odstąpić od konieczności prowadzenia przez Zespołu Szkół 
Zawodowych Specjalnych Nr 1 dalszej działalności dydaktycznej, wychowawczej 
rewalidacyjnej i opiekuńczej, jeŜeli przedstawione deklaracje poprawią jakoś pracy 
młodzieŜy z Zespołu. Zwróciła uwagę, iŜ jest to młodzieŜ w liczbie 200 osób, 
niepełnosprawna umysłowo przygotowywana w jednej szkole do Ŝycia zawodowego w 
9 kierunkach, natomiast w drugiej szkole znajduje się 45 uczniów upośledzonych w 
stopniu umiarkowanym i znacznym. Poinformowała, Ŝe obiecano szkole dodatkowy 
budynek i mimo problemów, które niewątpliwie się pojawią, podejmuje się podjęcia 
pracy związanej z połączeniem dwóch placówek. 
 
E. Masojć - Zastępca Prezydenta Miasta – wyjaśniła, Ŝe jednym warunków 
omawianych jest sprawa profili, które nie mogą ulec zmianie i zostaną one 
utrzymane. Jednym profilem, który był najbardziej dyskusyjny i nie będzie 
utrzymany jest mechanik samochodowy. 
 
M. Kopeć – stwierdził, Ŝe przedstawione wyjaśnienia rozstrzygają wątpliwości dot. 
utrzymania profilu nauczania w szkole. 
 
P. Bartnik – uznał, ze problem kształcenia w tym Zespole jest bardzo trudny dla 
rodziców jak i organizatorów tego kształcenia. Jednak dialog, jaki się odbył z 
udziałem dyrektora szkoły, rady pedagogicznej Prezydenta Miasta i radnych daje 
moŜliwość porozumienia. 
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Przedstawicielka Rady Rodziców zwróciła się o przyjęcia zobowiązania dot. 
prowadzenia warsztatów terapii zajęciowej, poniewaŜ jest to dla dzieci 
upośledzonych umysłowo szansa na podjęcie pracy zarobkowej. 
 
E. Masojć – wyjaśniła, Ŝe warsztaty terapii zajęciowej są oczywiście niezbędne i 
rzeczywiście planowane jest rozbudowanie i wspomaganie Centrum, aby mógł tam 
powstać ośrodek wspierający osoby niepełnosprawne i specjalnej troski. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 103/07 
 
za – 24  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Zespołu Szkół Zawodowych Specjalnych Nr 1 w Szczecinie, ul. Kolumba 
86-87. Uchwała Nr V/54/07 stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

104/07 – zamiaru likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 17 
wchodzącej w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Nr 2 im. 

Czesława Piskorskiego w Szczecinie, ul. Jagiellońska 65 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 104/07 
 
za – 24  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Zasadniczej Szkoły Zawodowej Specjalnej Nr 17 wchodzącej w skład 
Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego Nr 2 im. Czesława Piskorskiego w 
Szczecinie, ul. Jagiellońska 65. Uchwała Nr V/55/07 stanowi załącznik nr 56 do 
protokołu. 
 
T. Hinc – w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości poprosił o 15 minut 
przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił przerwę do godziny 17.00. 
 
Po przerwie: 
 
A. Lal – Przewodnicząca Rady Rodziców Przedszkola Nr 46 – przytoczyła zapis 
uzasadnienia „Obecnie wszystkie miejsca w przedszkolach są zajęte. Wobec 
powyŜszego Ŝadne przedszkole nie powinno być zlikwidowane”. Uznała za 
niesprawiedliwe sytuację, w której zadbane budynki przedszkoli, mimo Ŝe nadal 
pozostaną w zasobach komunalnych, będą słuŜyć jedynie ludziom bogatym a nie 
ubogim i średnio zamoŜnym. Stwierdziła, Ŝe tej drugiej grupie pozostawia się 
przedszkola z niezagospodarowanymi ogrodami lub azbestem, którego sprawa do tej 
pory nie została wyjaśniona. Zwróciła uwagę, Ŝe do wszystkich zaplanowanych do 
prywatyzacji przedszkoli są doskonałe połączenia komunikacyjne, z których 
korzystają właśnie ludzie średniozamoŜni. Przypomniała, Ŝe Przewodniczący Komisji 
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Edukacji i Kultury mówi o gwarancjach dot. stałego czesnego i kadry, ale nie mówi 
na jaki okres czasu. Uznała, Ŝe w procesie prywatyzacji mówi się o placówkach a nie 
o ludziach a jednym z przytaczanych argumentów jest pozbycie się z przedszkoli 
dzieci z gmin ościennych odzwierciedla to jednoznacznie przedmiotowe traktowanie 
całej sprawy. Poinformowała, Ŝe uzyskała informację od jednego z rodziców, iŜ 
sprawą prywatyzacji przedszkoli zainteresował się Rzecznik Praw Dziecka w 
Warszawie, który wystosował list do Prezydenta Miasta, ale nikt o tym fakcie nie 
został poinformowany. Zwróciła się do wszystkich radnych o nieprywatyzowanie 
przedszkoli, których jest, jak stwierdziła, za mało w mieście. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta - wyjaśniła, iŜ nie ma Ŝadnego świadomego 
działania ani chęci ukrywania, Ŝe wpłynęło do Urzędu Miasta pismo od Rzecznika 
Praw Dziecka w formie faksu w dn. 22 lutego 2007r. (załącznik nr 57 do protokołu) 
Poinformowała, Ŝe prowadzenie przedszkoli jest zadaniem własnym gminy a gminy 
ościenne zrezygnowały z realizacji tego zadania. Stwierdziła, Ŝe w mieście nie ma 
złych przedszkoli, na pewno kaŜde z nich ma inną ofertę i moszczą się w róŜnych 
dzielnicach, ale są one najbardziej zadbane, najlepiej przygotowanymi jednostkami 
w systemie oświaty szczecińskiej. Wyjaśniła, Ŝe przeprowadzanie remontów w 
jednostkach, nawet tych przeznaczonych do prywatyzacji jest zadaniem gminy i 
rzeczywiście takie środki otrzymały jednostki pod koniec 2006r. Oprócz prywatyzacji 
miasto stara się takŜe budować. I tak ogromnym nakładem środków finansowych w 
2006r. została otworzona placówka środowiskowa dwufunkcyjna, która funkcjonuje 
takŜe popołudniu. Uruchomiony został takŜe cały program pozwalający na 
pozostawianie w przedszkolach dzieci nieodpłatnie. Gmina odsprzedaje miejsca w 
przedszkolach gminom ościennym a ich ilość to ok. 350 miejsc. Poinformowała, iŜ w 
tym roku trzeba będzie podjąć jeszcze jedną trudną decyzję dot. podwyŜki opłat za 
pobyt dziecka w przedszkolu. Wyjaśniła, iŜ projekt prywatyzacji został 
przedyskutowany ze związkami zawodowymi i zakładał utrzymanie etatów 
nauczycielskich prze okres 12 miesięcy – ZNP zaproponował 24 miesięczny termin 
zabezpieczenia zatrudnienia dla nauczycieli obecnie pracujących, zakładano 
utrzymanie kadry niepedagogicznej w 50% - propozycja związków mówi o 75%. 
Zwróciła uwagę, Ŝe w tej chwili nie ma moŜliwości przekazania budynków na okres 
30 lat, propozycja zakłada przekazanie najpierw na 3 lata a decyzja o przedłuŜeniu 
tego okresu zostanie podjęta po dokonaniu oceny działalności. Poinformowała, o 
propozycji zwiększenia liczby przedstawicieli rodziców w komisjach konkursowych 
oraz powołania Społecznej Rady Nadzorczej, której zadaniem byłaby analiza sytuacji 
oraz ocena zasadności działań planowanych przez miasto. Ustosunkowując się do 
pisma przesłanego przez Rzecznika Praw Dziecka podkreśliła, iŜ miasto nie 
likwiduje placówek po przez ich zamknięcie, ale zmienia ofertę edukacyjną poprzez 
zwiększenie ilości przedszkoli niepublicznych. Poinformowała, Ŝe propozycja 
zakłada, iŜ dzieci obecnie znajdujące się w przedszkolach przeznaczonych do 
prywatyzacji będą miały zapewnione 100% dofinansowanie, ale z pewnością będzie 
to jeszcze przedmiotem dyskusji. 
 
P. Bartnik – zwróciła uwagę, Ŝe w ramach prowadzonych dyskusji wdać wyraźnie, Ŝe 
rodzi się potrzeba prowadzenia dalszej debaty, aby przedyskutować wszystkie 
szczegóły dot. usług, jakie mają prowadzić sprywatyzowane przedszkola w tym 
wysokości opłat jak i działalności przedszkola w czasie wakacji. Zwrócił uwagę, Ŝe 
termin naboru do przedszkoli powinien być przedłuŜony, co najmniej do połowy 
maja, aby sprywatyzowane przedszkola mogły zaistnieć i miały czas na 
przedstawienie swojej oferty na rynku edukacyjnym. 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta - stwierdziła, iŜ na pewno w tej kwestii 
miasto wyjdzie naprzeciw tym oczekiwaniom. Zwróciła uwagę nabór elektroniczny, 



 34

który zostanie przeprowadzony do szkół podstawowych i przedszkoli, w tym roku po 
raz pierwszy, pozwoli na dokonanie szybkiej analizy sytuacji. 
 
S. Biernat – odczytała stanowisko Klubu Radnych PiS (załącznik nr 58 do 
protokołu). 
 
E. Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta - poprosiła o przedłoŜenie na piśmie tych 
wniosków i zapewniła, Ŝe na pewno zostaną one rozpatrzone. 
 
P. Bartnik – zwrócił uwagę, iŜ dofinansowywanie przedszkoli niepublicznych jest 
obowiązkiem gminy oraz, Ŝe w interesie wszystkich jest, aby opłaty za przedszkola 
nie były wygórowane. Stwierdził, iŜ postulat PiS zwraca uwagę na fakt, iŜ w 
przyszłości gmina moŜe spełniać swój obowiązek prowadząc przedszkola poza 
strukturami miasta. Plusem takiej sytuacji jest to, Ŝe prowadzący takie placówki 
mogą nie respektować karty nauczyciela, czyli prowadzić placówki po niŜszych 
kosztach zatrudnienia, a minusem to, Ŝe nauczyciele tam zatrudniani utraciliby 
przywileje, które posiadają. Poinformował, iŜ na Komisji Edukacji i Kultury były 
analizowane wszystkie przedszkola zaproponowane do prywatyzacji i jest 
propozycja, aby z tej grupy wykluczyć przedszkole znajdujące się na osiedlu 
Zawadzkiego, poniewaŜ po analizie miejscowej tego osiedla stwierdzono, Ŝe to 
właśnie przedszkole znajduje się w miejscu newralgicznym osiedla. Wyjaśnił, iŜ 
członkowie Klubu Radnych PO i PiS wspólnie stwierdzają, iŜ warto byłoby 
przeanalizować próbę prywatyzacji przedszkola z tego osiedla, ale nie akurat tego 
zaproponowanego. W związku z powyŜszym w imieniu Klubu Radnych PO i PiS 
zgłosił wniosek o wycofanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Przedszkola 
Publicznego Nr 46 przy ul. Zawadzkiego 
 
P. Krzystek – przychylając się do ww. wniosku wycofał projekt uchwały nr 
110/07 w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 46 ul. 
Zawadzkiego 128. 
 
P. Kęsik – poprosił o sprecyzowanie czy wniosek Klubu Radnych PiS zakłada 100% 
dofinansowywanie przez miasto wszystkich dzieci, przez próbny okres 3 lat w 
sprywatyzowanych przedszkolach, czy tylko dzieci obecnie w nich przebywających. 
Poinformował, iŜ Klub Radnych LiD, równieŜ przychyla się do wniosku o wycofanie 
projektu uchwały nr 110/07 w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego 
Nr 46 ul. Zawadzkiego 128. 
 
T. Hinc – wyjaśnił, iŜ intencją Klubu Radnych PiS było usankcjonowanie sytuacji, w 
której zaistnienie uzasadniona konieczność zmiany formy prowadzenia tych 
placówek przez miasto, nie godziła w rodziców. Aby rodzice mieli przekonanie, Ŝe 
dzieci obecnie uczęszczające do tych przedszkoli będą mogły do nich uczęszczać na 
tych samych warunkach. Poinformował, Ŝe Klub chciałby, aby koszty za pobyt 
dziecka w przedszkolu sprywatyzowanym mógł wzrosnąć dopiero w perspektywie 
nowych przyjęć. Miasto powinno takŜe wyjaśnić sytuację dot. korzystania z miejsc w 
szczecińskich przedszkolach przez gminy ościenne, poniewaŜ przez to mieszkańcy 
Szczecina mają trudniejszy dostęp do przedszkoli, za których utrzymanie płacą w 
swoich podatkach. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

107/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 al. Wojska 
Polskiego 123 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonała 
ElŜbieta Masojć – Zastępca Prezydenta Miasta. Projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 59 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 107/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 al. Wojska Polskiego 123. Uchwała Nr 
V/56/07 stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

108/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie ul. 
Ks. Kard. S. Wyszyńskiego 6 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 108/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie ul. Ks. Kard. S. Wyszyńskiego 
6. Uchwała Nr V/57/07 stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

109/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 36 ul. Podhalańska 
5/6 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 109/07 
 
za – 27  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 36 ul. Podhalańska 5/6. Uchwała Nr V/58/07 stanowi 
załącznik nr 64 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
111/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 47 ul. Tomaszowska 

2a 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 65 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 111/07 
 
za – 25  przeciw - 1  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 47 ul. Tomaszowska 2a. Uchwała Nr V/59/07 
stanowi załącznik nr 66 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

128/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie, al. 
Wojska Polskiego 211 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 67 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 128/07 
 
za – 26  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie, al. Wojska Polskiego 211. 
Uchwała Nr V/60/07 stanowi załącznik nr 68 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

16/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 1 w Szczecinie ul. 
GraŜyny 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno-prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 69 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 16/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 1 w Szczecinie ul. GraŜyny 7, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno-prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/61/07 stanowi załącznik nr 70 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

17/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie al. 
Wojska Polskiego 211, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 71 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 17/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 2 w Szczecinie al. Wojska Polskiego 211, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/62/07 stanowi załącznik nr 72 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

18/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 3 w Szczecinie ul. 
Potulicka 62, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 73 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 18/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 3 w Szczecinie ul. Potulicka 62, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/63/07 stanowi załącznik nr 74 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

19/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 4 w Szczecinie ul. 
Ogińskiego 9, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 75 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 19/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 4 w Szczecinie ul. Ogińskiego 9, w celu przekształcenia 
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formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/64/07 stanowi załącznik nr 76 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

20/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 5 w Szczecinie ul. 
Tomaszowska 6, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 77 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 20/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 5 w Szczecinie ul. Tomaszowska 6, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/65/07 stanowi załącznik nr 78 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

21/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 8 w Szczecinie ul. 
RóŜowa 24, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 79 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 21/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 8 w Szczecinie ul. RóŜowa 24, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/66/07 stanowi załącznik nr 80 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

22/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 9 w Szczecinie ul. K. 
Napierskiego 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜe4towego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 81 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 22/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 



 39

 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 9 w Szczecinie ul. K. Napierskiego 13, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜe4towego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/67/07 stanowi załącznik nr 82 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

23/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 10 w Szczecinie ul. 
Wołogoska 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 83 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 23/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 10 w Szczecinie ul. Wołogoska 5, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/68/07 stanowi załącznik nr 84 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

24/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 11 w Szczecinie 
Osiedle Kasztanowe 54, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej 

z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 85 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 24/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 11 w Szczecinie Osiedle Kasztanowe 54, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/69/07 stanowi załącznik nr 86 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

25/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 13 w Szczecinie ul. 
Jodłowa 11, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 87 do protokołu. 
 



 40

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 25/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 13 w Szczecinie ul. Jodłowa 11, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/70/07 stanowi załącznik nr 88 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

26/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 14 w Szczecinie ul. 
Bandurskiego 56, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 89 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 26/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 14 w Szczecinie ul. Bandurskiego 56, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/71/07 stanowi załącznik nr 90 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

27/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 w Szczecinie al. 
Wojska Polskiego 123, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 91 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 27/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 17 w Szczecinie al. Wojska Polskiego 123, w 
celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w 
jednostkę budŜetową. Uchwała Nr V/72/07 stanowi załącznik nr 92 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

28/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 18 w Szczecinie ul. 
Unisławy 15a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 93 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 28/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 18 w Szczecinie ul. Unisławy 15a, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/73/07 stanowi załącznik nr 94 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

29/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 20 w Szczecinie ul. 
Wieniawskiego 17, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 95 do protokołu. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 29/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 20 w Szczecinie ul. Wieniawskiego 17, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/74/07 stanowi załącznik nr 96 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

30/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 23 w Szczecinie ul. 
Ofiar Oświęcimia 12, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 97 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 30/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 23 w Szczecinie ul. Ofiar Oświęcimia 12, w 
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celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w 
jednostkę budŜetową. Uchwała Nr V/75/07 stanowi załącznik nr 98 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
31/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 27 w Szczecinie ul. H. 

PoboŜnego 6/8, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 
zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 99 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 31/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 27 w Szczecinie ul. H. PoboŜnego 6/8, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/76/07 stanowi załącznik nr 100 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
32/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie ul. Ks. 

Kard. S. Wyszyńskiego 6, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 
prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 101 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 32/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 29 w Szczecinie ul. Ks. Kard. S. Wyszyńskiego 6, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/77/07 stanowi załącznik nr 102 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

33/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 30 w Szczecinie ul. 
Piotra Skargi 18, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 103 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 33/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 30 w Szczecinie ul. Piotra Skargi 18, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/78/07 stanowi załącznik nr 104 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

34/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 31 w Szczecinie ul. 
Monte Cassino 17, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 105 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 34/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 31 w Szczecinie ul. Monte Cassino 17, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/79/07 stanowi załącznik nr 106 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

35/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 32 w Szczecinie ul. 
Farna 2, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 107 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 35/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 32 w Szczecinie ul. Farna 2, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/80/07 stanowi załącznik nr 108 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
36/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 33 w Szczecinie ul. P. 
Ściegiennego 62/65, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 109 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 36/07 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 33 w Szczecinie ul. P. Ściegiennego 62/65, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/81/07 stanowi załącznik nr 110 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

37/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 35 w Szczecinie ul. 
Jaracza 5a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 111 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 37/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 35 w Szczecinie ul. Jaracza 5a, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/82/07 stanowi załącznik nr 112 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

38/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 36 w Szczecinie ul. 
Podhalańska 5/6, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 113 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 38/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 36 w Szczecinie ul. Podhalańska 5/6, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/83/07 stanowi załącznik nr 114 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

39/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 37 w Szczecinie ul. 
Jagiellońska 61, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 115 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 39/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 37 w Szczecinie ul. Jagiellońska 61, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/84/07 stanowi załącznik nr 116 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

40/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 38 w Szczecinie ul. 
Włościańska 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 117 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 40/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 38 w Szczecinie ul. Włościańska 5, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/85/07 stanowi załącznik nr 118 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

41/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 41 w Szczecinie ul. 
Malczewskiego 24, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 119 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 41/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 41 w Szczecinie ul. Malczewskiego 24, w celu 
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przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/86/07 stanowi załącznik nr 120 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

42/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 43 w Szczecinie ul. 
Emilii Gierczak 33, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 121 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 42/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 43 w Szczecinie ul. Emilii Gierczak 33, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/87/07 stanowi załącznik nr 122 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

43/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 44 w Szczecinie ul. 
Ruska 16, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 123 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 43/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 44 w Szczecinie ul. Ruska 16, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/88/07 stanowi załącznik nr 124 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

44/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 45 w Szczecinie ul. 
Bol. Czwójdzińskiego 9a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – 

prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 125 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 44/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 45 w Szczecinie ul. Bol. Czwójdzińskiego 9a, 
w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w 
jednostkę budŜetową. Uchwała Nr V/89/07 stanowi załącznik nr 126 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

45/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 46 w Szczecinie ul. 
Zawadzkiego 128, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 127 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 45/07 
 
za – 18  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zamiaru 
likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 46 w Szczecinie ul. Zawadzkiego 128, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/90/07 stanowi załącznik nr 128 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

46/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 47 w Szczecinie ul. 
Tomaszowska 2a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 129 do protokołu. 
 
W związku z braku głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 46/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 47 w Szczecinie ul. Tomaszowska 2a, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/91/07 stanowi załącznik nr 130 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
47/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 48 w Szczecinie ul. 9-
go Maja 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 131 do protokołu. 
 



 48

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 47/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 48 w Szczecinie ul. 9-go Maja 13, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/92/07 stanowi załącznik nr 132 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

48/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 49 w Szczecinie ul. 
Marmurowa 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 133 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 48/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 49 w Szczecinie ul. Marmurowa 7, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/93/07 stanowi załącznik nr 134 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
49/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 50 w Szczecinie ul. N. 
Rydzewskiej 13/15, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 135 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 49/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 50 w Szczecinie ul. N. Rydzewskiej 13/15, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/94/07 stanowi załącznik nr 136 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

50/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 51 w Szczecinie ul. 
Krzywa 59, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 137 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 50/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 51 w Szczecinie ul. Krzywa 59, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/95/07 stanowi załącznik nr 138 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

51/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 52 w Szczecinie ul. 
Milczańska 44, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 139 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 51/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 52 w Szczecinie ul. Milczańska 44, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/96/07 stanowi załącznik nr 140 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

52/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 53 w Szczecinie ul. 
Dunikowskiego 44, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 141 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 52/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 53 w Szczecinie ul. Dunikowskiego 44, w celu 
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przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/97/07 stanowi załącznik nr 142 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

53/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 54 w Szczecinie ul. 
Jaracza 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 143 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 53/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 54 w Szczecinie ul. Jaracza 3, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/98/07 stanowi załącznik nr 144 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

54/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 58 w Szczecinie ul. 
Benesza 26, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 145 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 54/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 58 w Szczecinie ul. Benesza 26, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/99/07 stanowi załącznik nr 146 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
55/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 59 w Szczecinie ul. Ks. 

Zofii 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 
budŜetowego w jednostkę budŜetową 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 147 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 55/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
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Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 59 w Szczecinie ul. Ks. Zofii 3, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/100/07 stanowi załącznik nr 148 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

56/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 60 w Szczecinie ul. 
Romera 5, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 149 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 56/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 60 w Szczecinie ul. Romera 5, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/101/07 stanowi załącznik nr 150 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

57/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 61 w Szczecinie ul. 
Maciejowicka 26, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 151 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 57/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 61 w Szczecinie ul. Maciejowicka 26, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/102/07 stanowi załącznik nr 152 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

58/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 62 w Szczecinie ul. 
Jasna 74, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 153 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 58/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 62 w Szczecinie ul. Jasna 74, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/103/07 stanowi załącznik nr 154 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

59/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 64 w Szczecinie ul. 
Barnima 23, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 155 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 59/07 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 64 w Szczecinie ul. Barnima 23, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/104/07 stanowi załącznik nr 156 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
60/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 65 w Szczecinie ul. J. 
CH. Paska 34, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 157 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 60/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 65 w Szczecinie ul. J. CH. Paska 34, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/105/07 stanowi załącznik nr 158 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

61/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 66 w Szczecinie ul. 
Czesława 7, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 159 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 61/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 66 w Szczecinie ul. Czesława 7, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/106/07 stanowi załącznik nr 160 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

62/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 67 w Szczecinie ul. 
Cegielskiego 9, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 161 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 62/07 
 
za – 21  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 67 w Szczecinie ul. Cegielskiego 9, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/107/07 stanowi załącznik nr 162 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

63/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 72 w Szczecinie ul. 
Felczaka 14, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 163 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 63/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 72 w Szczecinie ul. Felczaka 14, w celu przekształcenia 
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formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/108/07 stanowi załącznik nr 164 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

64/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 73 w Szczecinie ul. 
Ceglana 4, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 165 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 64/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 73 w Szczecinie ul. Ceglana 4, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/109/07 stanowi załącznik nr 166 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
65/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 74 w Szczecinie ul. 26-
go Kwietnia 3, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 167 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 65/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 74 w Szczecinie ul. 26-go Kwietnia 3, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/110/07 stanowi załącznik nr 168 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

66/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 75 w Szczecinie ul. 
Romera 11, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 169 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 66/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 



 55

 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 75 w Szczecinie ul. Romera 11, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/111/07 stanowi załącznik nr 170 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

67/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 77 w Szczecinie ul. 
HoŜa 9/10, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 

budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 171 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 67/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 77 w Szczecinie ul. HoŜa 9/10, w celu przekształcenia 
formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową. 
Uchwała Nr V/112/07 stanowi załącznik nr 172 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

68/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 79 w Szczecinie ul. 
Krzemienna 42a, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 173 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 68/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 79 w Szczecinie ul. Krzemienna 42a, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/113/07 stanowi załącznik nr 174 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

69/07 – zamiaru likwidacji Przedszkola Publicznego Nr 80 w Szczecinie ul. 
Łokietka 15/16, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 175 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 69/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Przedszkola Publicznego Nr 80 w Szczecinie ul. Łokietka 15/16, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/114/07 stanowi załącznik nr 176 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

70/07 – zamiaru likwidacji Środowiskowej Placówki Edukacyjno – 
Wychowawczej Nr 1 w Szczecinie ul. Koszalińska 13, w celu przekształcenia 

formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 177 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 70/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Środowiskowej Placówki Edukacyjno – Wychowawczej Nr 1 w Szczecinie ul. 
Koszalińska 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu 
budŜetowego w jednostkę budŜetową. Uchwała Nr V/115/07 stanowi załącznik nr 
178 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

71/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 45 w Szczecinie 
ul. Wiślana 12, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 179 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 71/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 45 w Szczecinie ul. Wiślana 12, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/116/07 stanowi załącznik nr 180 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

72/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 50 w Szczecinie 
ul. Junacka 13, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 181 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 72/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 50 w Szczecinie ul. Junacka 13, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/117/07 stanowi załącznik nr 182 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

73/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 51 w Szczecinie 
ul. Chlebowa 4, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 183 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 73/07 
 
za – 22  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 51 w Szczecinie ul. Chlebowa 4, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/118/07 stanowi załącznik nr 184 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

74/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 58 w Szczecinie 
ul. Jaworowa 48, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 185 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 74/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 58 w Szczecinie ul. Jaworowa 48, w celu 
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przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/119/07 stanowi załącznik nr 186 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

75/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 60 w Szczecinie 
ul. Zaściankowa 1, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 187 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 75/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 60 w Szczecinie ul. Zaściankowa 1, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/120/07 stanowi załącznik nr 188 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

76/07 – zamiaru likwidacji Filii Przedszkola Publicznego Nr 77 w Szczecinie 
ul. Stołczyńska 163, w celu przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z 

zakładu budŜetowego w jednostkę budŜetową 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 189 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 76/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zamiaru likwidacji 
Filii Przedszkola Publicznego Nr 77 w Szczecinie ul. Stołczyńska 163, w celu 
przekształcenia formy organizacyjno – prawnej z zakładu budŜetowego w jednostkę 
budŜetową. Uchwała Nr V/121/07 stanowi załącznik nr 190 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

15/07 – bezprzetargowego wydzierŜawienia na okres trzydziestu lat części 
działki nr 83 z obrębu 2009, połoŜonej przy ulicy Arkońskiej z przeznaczeniem 

na budowę i prowadzenie tymczasowego azylu dla dzikiego ptactwa 
poszkodowanego losowo 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Grzegorz Jankowski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 191 do protokołu. 
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W. Dzikowski – poinformował, Ŝe jest wniosek Komisji Gospodarki Komunalnej, 
Ochrony Środowiska i Mienia o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały nr 
15/07. 
 
T. Hinc – zgłosił w imieniu Klubu Radych PiS wniosek przeciwny. 
 
J. Wijas – poprosił o przedstawienie uzasadnienia wniosku Komisji Gospodarki 
Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia. 
 
L. Duklanowski – wyjaśnił, Ŝe wniosek ten był spowodowany duŜą ilością uchwał 
oświatowych zaplanowanych na dzisiejszą sesję. Jednak porządek obrad został 
przyjęty bez zdejmowania tego projektu uchwały, dlatego naleŜy go rozpatrzyć. 
 
J. Wijas – zawnioskował o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy. 
 
P. Bartnik – w imieniu Klubu Radnych PO poprosił o 5 minut przerwy. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad ogłosił 5 minut przerwy. 
 
Po przerwie: 
 
P. Bartnik – stwierdził, Ŝe inicjatywa utworzenia azylu jest inicjatywa słuszna pod 
warunkiem ze osoby podejmujący się tego są w stanie zgromadzić na ten cel środki 
z róŜnych źródeł i przedstawić koncepcję finansową organizacji tego miejsca. W 
związku z tym zaproponował pozytywne zaopiniowanie tego projektu uchwały, ale 
uwarunkować tym, Ŝe organizatorzy azylu przed podpisaniem umowy przygotują 
biznes plan, który Komisja Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Mienia 
zaopiniuje. 
 
J. Wijas – wycofał swój wniosek o odesłanie projektu uchwały nr 15/07 do 
projektodawcy. 
 
W. Dąbrowski – zawnioskował o wprowadzenie poprawki do projektu polegającą na 
skróceniu okresu dzierŜawy do 15 lat. 
 
P. Krzystek - Prezydent Miasta – przyjął wnioski złoŜone przez radnych P. Bartnika i 
W. Dąbrowskiego jako autopoprawki (załącznik nr 192 do protokołu). 
 
Dr Jacek Kaliciuk – Prezes Zachodniopomorskiego Towarzystwa Przyrodniczego – 
stwierdził, Ŝe wydzierŜawienie przedmiotowego terenu z przeznaczeniem na azyl dla 
ptaków jest z gruntu błędne, poniewaŜ jego lokalizacja jest nie odpowiednia i jest on 
za mały. Wypowiedział się na ten temat największy krajowy autorytet w zakresie 
leczenia i przywracania do natury dzikich ptaków dr Kruszewicz (opinia stanowi 
załącznik nr 193 do protokołu). Uznał, Ŝe takŜe z tego powodu nie będzie moŜliwe 
uzyskanie dofinansowania na ten cel środków unijnych. 
 
T. Grodzki – zapytał o ilość ptaków poddawanych procesom leczenia. 
 
J. Kaliciuk – poinformował, Ŝe rocznie leczeniem obejmowanych jest ok. 2000 
ptaków rocznie, leczonych w prywatnym mieszkaniu. Jednak przeniesienie tego w 
proponowane miejsce będzie kolejnym krokiem tymczasowym. 
 
B. Zorga – wyjaśniła, Ŝe walka o azyl dla ptaków trwa juŜ 20 lat a wszystkie usługi w 
tym zakresie wykonuje sama w 3 pokojowym prywatnym mieszkaniu. Przyznała, Ŝe 
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zdaje sobie sprawę z faktu, iŜ lokalizacja przy ul. Arkońskiej nie jest wymarzonym 
miejscem dla azylu, ale jest to 1,5 hektara suchego, uprzątniętego terenu. Zgodnie z 
ustawą okazy ornitologiczne musza być przekazywane do ośrodków 
specjalistycznych a Fundacji „Ratujmy Ptaki” chodzi o udzielenie pomocy ptakom 
pospolitym. Organizacja podlega bezpośrednio Prezydentowi Miasta. Zapewniła, Ŝe 
Fundacja nie wystąpi do miasta o Ŝadne środki finansowe. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 15/07 z autopoprawkami. 
 
za – 18  przeciw - 3  wstrzym. – 4 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 
bezprzetargowego wydzierŜawienia na okres trzydziestu lat części działki nr 83 z 
obrębu 2009, połoŜonej przy ulicy Arkońskiej z przeznaczeniem na budowę i 
prowadzenie tymczasowego azylu dla dzikiego ptactwa poszkodowanego losowo. 
Uchwała Nr V/122/07 stanowi załącznik nr 194 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

10/07 – skargi Pana Piotra Belcyra 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 195 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 10/07 
 
za – 13  przeciw - 0  wstrzym. – 3 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pana 
Piotra Belcyra. Uchwała Nr V/123/07 stanowi załącznik nr 196 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

77/07 – skargi Pani Marii Tomickiej 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 197 do protokołu. 
 
W związku z barkiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 77/07 
 
za – 17  przeciw - 0  wstrzym. – 4 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie skargi Pani 
Marii Tomickiej. Uchwała Nr V/124/07 stanowi załącznik nr 198 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

11/07 – przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie 
realizacji programu restrukturyzacji Szpitala Miejskiego, zgodnie z uchwałą 

Rady Miasta Nr XLII/806/05 z dnia 21 lipca 2005 r. 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 199 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas – skierował pytanie do Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Pomocy 
Społecznej o uzasadnienie tego wniosku. 
 
T. Grodzki – Przewodniczący Komisji ds. Zdrowia i Pomocy Społecznej 
poinformował, Ŝe wnioskodawcą był radny Klubu LiD Bartosz Arłukowicz. 
Przypomniał, Ŝe uchwała z 2005r. zakładała finansowanie dość duŜymi sumami 
Szpitala Miejskiego do 2009r. JednakŜe sytuacja Szpitala wskazuje na to, Ŝe 
program restrukturyzacyjny nie przynosi spodziewanych efektów, co powoduje, Ŝe 
miasto zamiast oszczędzać dokłada coraz większe sumy. Za tą decyzją przemówił 
takŜe fakt, Ŝe dyrekcja szpitala wystąpiła do miasta o przyznanie w 2007r. dotacji w 
kwocie 8,5 mln zł. 
 
J, Wijas – zgłosił wątpliwość czy dla przeprowadzenia tej kontroli bardziej właściwą 
nie była by Komisja Zdrowia i Opieki Społecznej 
 
M. Marcinkiewicz – opowiedział się za przyjęciem tego projektu uchwały celem 
sprawdzenia, uchwała przyjęta w 2005r. dot. restrukturyzacji szpitala jest 
realizowana w sposób korzystny dla miasta, czy określone w uchwale warunku są 
wykonywane oraz czy załoŜenia w niej zawarte maja odzwierciedlenie w skutkach 
finansowych dla miasta.  
 
T. Grodzki - poinformował, Ŝe Komisja Zdrowia i Pomocy Społecznej niemal na 
bieŜąco zajmuje się problemem Szpitala Miejskiego, poniewaŜ plany z nim związane 
zmierzają do tego, aby zapewnić miastu bazę łóŜek dla leczenia chorych 
przewlekłych, których to łóŜek Szczecin praktycznie nie ma. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 11/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie 
przeprowadzenia przez Komisję Rewizyjną kontroli w zakresie realizacji programu 
restrukturyzacji Szpitala Miejskiego, zgodnie z uchwałą Rady Miasta Nr 
XLII/806/05 z dnia 21 lipca 2005 r.. Uchwała Nr V/125/07 stanowi załącznik nr 
200 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

79/07 – wyraŜenia zgody na wzniesienie Pomnika Generała Józefa Hallera w 
Szczecinie 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 201 do protokołu. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 79/07 
 
za – 20  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie wyraŜenia zgody na 
wzniesienie Pomnika Generała Józefa Hallera w Szczecinie. Uchwała Nr V/126/07 
stanowi załącznik nr 202 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
82/07 – zmiany Uchwały w sprawie przystąpienia jako członek załoŜyciel przez 
Gminę Miasto Szczecin do stowarzyszenia pn. „Samorządowe Stowarzyszenie 

Współpracy Regionalnej” 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 203 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 82/07 
 
za – 19  przeciw - 0  wstrzym. – 2 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany 
Uchwały w sprawie przystąpienia jako członek załoŜyciel przez Gminę Miasto 
Szczecin do stowarzyszenia pn. „Samorządowe Stowarzyszenie Współpracy 
Regionalnej”. Uchwała Nr V/127/07 stanowi załącznik nr 204 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
116/07 – ustalania kwoty dotacji przypadającej na jednego uczestnika zajęć w 

Centrum Integracji Społecznej prowadzonego przez Zachodniopomorskie 
Stowarzyszenie Rozwoju Gospodarczego – Szczecińskie Centrum 

Przedsiębiorczości w Szczecinie 
 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 205 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 116/07. 
 
za – 18  przeciw - 1  wstrzym. – 1 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalania 
kwoty dotacji przypadającej na jednego uczestnika zajęć w Centrum Integracji 
Społecznej prowadzonego przez Zachodniopomorskie Stowarzyszenie Rozwoju 
Gospodarczego – Szczecińskie Centrum Przedsiębiorczości w Szczecinie. Uchwała Nr 
V/128/07 stanowi załącznik nr 206 do protokołu. 
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Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 
83/07 – nadania imienia Gimnazjum Nr 6 w Szczecinie ul. Niemierzyńska 17 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 207 protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
J. Wijas – zapytał czy przedmiotowe Gimnazjum nie jest planowane do likwidacji? 
 
E. Masojć – zapewniła, Ŝe w planach restrukturyzacji przygotowywanych w 
najbliŜszych latach nie ma Gimnazjum Nr 6. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 83/07 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie nadania 
imienia Gimnazjum Nr 6 w Szczecinie ul. Niemierzyńska 17. Uchwała Nr V/129/07 
stanowi załącznik nr 208 protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

115/07 – Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Załom 
Fabryka” w Szczecinie 

 
Prezentacji przedłoŜonego projektu uchwały w imieniu Prezydenta Miasta dokonał 
Maciej Cehak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego Miasta. Projekt uchwały 
stanowi załącznik nr 209 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
L. Duklanowski – w imieniu Klubu Radnych PiS, Ŝe członkowie Klubu będą 
głosowali za przyjęciem projektu uchwały, ale bez autopoprawki. 
 
T. Hinc – zapytał o zapis w rozdz. III, pkt 2, ppkt 4b dot. wycinki drzew. 
 
M. Cehak – wyjaśnił, iŜ podczas wyłoŜenia planu do publicznej wiadomości 
składane są do niego uwagi. Załącznik nr 4 do tego projektu uchwały mówi o 
rozstrzygnięciu uwag do niego wniesionych. Jedyna uwaga, jaka wpłynęła została 
przedłoŜona przez Telefonikę Kable S.A. i dotyczyła ona umoŜliwienia wycinki 
pojedynczych drzew oczywiście za zgodą i przeprowadzonej analizie odpowiedniego 
wydziału Urzędu Miasta. 
 
G. Zielińska – zapytała, dlaczego ten projekt planu zagospodarowania 
przestrzennego nie został przekazany do Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa 
celem procedowania? 
 
M. Cehak – projekt został, przedłoŜony do Biura Rady Miasta zgodnie z przepisami. 
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W. Dąbrowski – jako Wiceprzewodniczący Komisji Budownictwa i Mieszkalnictwa 
zgłosił wniosek, aby wszystkie plany zagospodarowania przestrzennego trafiały 
bezpośrednio do Komisji celem rozpatrzenia. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 115/07 z autopoprawką (załącznik nr 210 do 
protokołu) 
 
za – 25  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie Miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego „Załom Fabryka” w Szczecinie. Uchwała Nr 
V/130/07 stanowi załącznik nr 211 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

118/07 – ustalenia wysokości stawki podstawowej za najem komunalnych 
lokali uŜytkowych 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 212 do protokołu. 
 
W imieniu Klubów głos zabrali: 
 
R. Zaremba – zgłosiła wniosek o dokonanie poprawki do projektu uchwały, który 
stanowi załącznik nr 213 do protokołu. 
 
J. Wijas – wrócił uwagę, iŜ projekt uchwały nie został zaopiniowany przez Komisję 
Rozwoju, Promocji i Gospodarki Morskiej a lepszym zwyczajem byłoby, aby takie 
poprawki były omawiane na komisjach. Uzna, Ŝe zaproponowana poprawka stoi w 
sprzeczności z zapisami uzasadnienia do uchwały, w którym mówi się o społecznym 
kompromisie pomiędzy środowiskami kupieckimi, lokalnymi przedsiębiorcami. 
Zmagają się oni z silną konkurencją handlu wielkopowierzchniowego. Zwrócił 
uwagę na problem osób handlujących bez Ŝadnych opłat „na dziko”. Uznał, ze 
właściwsza polityka byłoby wykorzystanie przez Prezydenta innych narzędzi 
wspomagających handlowców płacących podatki do miasta a nie w pierwszej 
kolejności podwyŜszanie opłat czynszowych. W imieniu Klubu Radych LiD 
poinformował, Ŝe członkowie klubu będą głosować przeciwko poprawce zgłoszonej 
przez radną R. Zarembę.  
 
G. Zielińska – poinformowała, Ŝe ten projekt uchwały został pozytywnie 
zaopiniowany przez Komisję Budownictwa i Mieszkalnictwa. 
 
Głosowanie nad propozycją poprawki radnej R. Zaremby. 
 
za - 11  przeciw - 6  wstrzym. – 4 
 
W wyniku powyŜszego głosowania propozycja poprawki została przyjęta. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 118/07 z poprawką 
 
za – 15  przeciw - 2  wstrzym. – 4 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości stawki podstawowej za najem komunalnych lokali uŜytkowych. Uchwała 
Nr V/131/07 stanowi załącznik nr 214 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

130/07 – nadania imienia Zespołowi Szkół Ogólnokształcących Nr 8 w 
Szczecinie, ul. Rydla 49 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 215 do protokołu. 
 
W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził głosowanie 
nad projektem uchwały nr 130/07 
 
za – 24  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania imienia 
Zespołowi Szkół Ogólnokształcących Nr 8 w Szczecinie, ul. Rydla 49. Uchwała Nr 
V/132/07 stanowi załącznik nr 216 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do rozpatrywania projektu uchwały w sprawie: 
 

129/07 – zasad i trybu przeprowadzania wyborów do rad osiedli w Gminie 
Miasto Szczecin (Ordynacja wyborcza) 

 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 217 do protokołu. 
 
W dyskusji głos zabrali: 
 
T. Hinc – poinformował, iŜ na Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności 
odbyła się obszerna dyskusja nad kształtem ordynacji, aby oŜywić działalność Rad 
Osiedli. Stwierdził, Ŝe wypracowany został kompromisowy projekt, dlatego Komisja 
wnosi o przyjęcie go w zaproponowanym kształcie. 
 
M. Marcinkiewicz – zapytał czy nowy projekt róŜni się w sposób znaczący od 
ordynacji obowiązującej podczas ostatnich wyborów do Rad Osiedli? 
 
A. Bartczak – Dyrektor Biura Rady Miasta - wyjaśniła, Ŝe zmiany dot. zmniejszenia 
liczby członków w komisjach wyborczych z 9 do 7 osób, nie przeprowadzane będą 
wybory w tych radach gdzie liczba kandydatów jest taka sama, jak ilość mandatów 
w radzie. Zmieniły się takŜe zasadny głosowania: poprzednio głosujący mógł oddać 
tyle głosów ile było mandatów w radzie, w tej chwili tylko tyle ile wynosi 
bezwzględna większość w radzie. 
 
G. Zielińska – zapytała, czy zmniejszyła się ilość lokali wyborczych? 
 
A. Bartczak – Dyrektor Biura Rady Miasta - wyjaśniła, Ŝe wybory do Rad Osiedli 
odbywają się tylko w siedzibach tych rad a jest ich tyko 37. 
 
G. Zielińska – zwróciła uwagę, Ŝe w przypadku RO Pogodno Rada ta obejmuje 
bardzo rozległy teren i z powodu duŜej odległości, w jakiej znajduje się lokal 
wyborczy wielu ludzi nie uczestniczyło w wyborach. Zapytała, czy w związku z 
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powyŜszym istnieje moŜliwość uruchomienie np. w szkole przy ul. Czorsztyńskiej 
dodatkowej komisji wyborczej? 
 
A. Bartczak – Dyrektor Biura Rady Miasta - wyjaśniła, Ŝe ordynacja wyborcza nie 
zakłada takiej moŜliwości ponadto niska frekwencja w tych wyborach nie pozwala 
na zwiększanie kosztów po przez powoływanie dodatkowej komisji. 
 
J. Wijas – zwracając się do przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i 
Samorządności zapytał, czy projekt był konsultowany a radami osiedli oraz 
interpretacje zapisu dot. usprawiedliwienia nieobecności? 
 
T. Hinc – wyjaśnił, Ŝe istota tego zapisu jest umoŜliwienie radzie przegłosowania czy 
dana nieobecność jest usprawiedliwiona czy nie. Poinformował, Ŝe projekt 
przedłoŜony do Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności został 
przekonsultowany z radami osiedli i Komisja zgłosiła swojej poprawki, do czego ma 
prawo. 
 
W. Dzikowski – poinformował, Ŝe przewodniczący rad osiedli uczestniczyli w 
posiedzeniach Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządności. 
 
T. Grodzki – zgłosił wniosek o zamknięcie listy mówców. 
 
G. Zielińska – zawnioskowała, aby przenieść siedzibę komisji wyborczej na Pogodnie 
do szkoły przy ul. Reymonta. 
 
W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji Przewodniczący obrad zarządził 
głosowanie nad projektem uchwały nr 129/07. 
 
za – 23  przeciw - 0  wstrzym. – 0 
 
Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zasad i trybu 
przeprowadzania wyborów do rad osiedli w Gminie Miasto Szczecin (Ordynacja 
wyborcza). Uchwała Nr V/133/07 stanowi załącznik nr 218 do protokołu. 
 
R. Zaremba – poinformowała, Ŝe w przedłoŜonej przez siebie poprawce do projektu 
uchwały nr 118/07 nie podała paragrafu, w którym powinna nastąpić zmiana a dot. 
on ma §2. Poprosiła o opinię prawną, czy w związku z powyŜszym konieczne jest 
przeprowadzenie reasumpcji głosowania? 
 
H. Sokulska – uznała, Ŝe poniewaŜ, zapis w zaproponowanej poprawce nie został 
naleŜycie uściślony i zachodzi moŜliwość niezrozumienia intencji wnioskodawcy 
naleŜy przeprowadzić reasumpcję głosowania poprawki i uchwały. 
 
Przewodniczący poddał pod ponowne głosowanie propozycję poprawki radnej R. 
Zaremby do projektu nr 118/07. 
 
za - 22  przeciw - 2  wstrzym – 1 
 
W wyniku powyŜszego głosowania propozycja poprawki została przyjęta. 
 
Przewodniczący obrad zarządził reasumpcję głosowania nad projektem uchwały nr 
118/07. 
 
za - 20  przeciw - 2  wstrzym – 2 
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Rada Miasta Szczecin większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia 
wysokości stawki podstawowej za najem komunalnych lokali uŜytkowych. 
 
 
Przystąpiono do omawiania 6 punktu porządku obrad: 
 
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych 
 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zostaną udzielone na piśmie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad: 
 
7. Wolne wnioski i sprawy wniesione. 
 
Nie wniesiono. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad: 
 
8. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący B. Baran odczytał pismo, jakie otrzymał od Przewodniczącego 
Klubu Radnych LiD w sprawie wykluczenia z tego Klubu radnego Jana Stopyry.  
 
J. Stopyra – podziękował za poinformowanie o wykluczeniu z klubu Radnych Lewica 
i Demokraci jego osoby, poniewaŜ od wczorajszego popołudnia dowiaduje się od 
prasy. Podkreślił, iŜ na łamach „Gazety Wyborczej” radny J. Wijas stwierdził, Ŝe J. 
Stopyra został wykluczony, poniewaŜ zdradził ideały lewicy i głosował jak PO i PiS. 
Uznał, Ŝe głosował w interesie mieszkańców a jeŜeli zdradził jakieś ideały, to były to 
prywatne ideały radnego J. Wijasa. Wyniki swojej pracy pozostawił pod ocenę całej 
Rady Miasta. 
 
J. Wijas – Przewodniczący Klubu Radnych LiD - stwierdził, Ŝe takiej decyzji Klubu 
radny J. Stopyra mógł się spodziewać, poniewaŜ określone działania i decyzje 
polityczne podlegają ocenie. 
 
P. Bartnik – uznał, Ŝe z wypowiedzi radnego J. Stopyry jasno wynika, iŜ uwaŜa się 
on nadal za człowieka lewicy i nadal uznaje się za radnego opozycyjnego, stąd dobry 
obyczaj dot. obecności w Prezydium Rady reprezentanta opozycji nadal jest 
spełniony. 
 
B. Baran – Przewodniczący obrad dziękując za ogromne zaangaŜowanie do 
dzisiejszej sesji poinformował, Ŝe porządek obrad V sesji został wyczerpany i 
oświadczył, Ŝe zamyka V zwyczajną sesję Rady Miasta Szczecin. 
 

Przewodniczący obrad 
 

Bazyli Baran 
Protokołowała: 
Marta Klimek 
 
Edyta Porzuczek 


